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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 11. 05. 2023 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 6. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, pána 

zástupcu primátora mesta, pani hlavnú kontrolórku mesta, pána náčelníka mestskej polície, 

pána hlavného architektka a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, 

konateľov obchodných spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a samozrejme všetkých 

prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 10, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Gabriela Takáč Senglerová a pán 

poslanec Breuer. Za overovateľov zápisnice menujem poslancov pána poslanca Kelecsényiho 

a pána poslanca Dávida.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 30. 03. 2023 bol vyhotovený 

a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke, čiže napríklad sa hlasuje o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej 

tabuli a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol zverejnený 

a ktorý vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu rokovania? Nech sa páči. Nikto. Ďakujem. Budem 

pokračovať. 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo a po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení 

poslanci. K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať 

najdlhšie 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, 

ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2. bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je predmetom 

rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže 

byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina 
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prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po otvorení zasadnutia MZ a 

trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit predĺžený ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania maďarskej národnosti a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1999 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nakoľko tu nemáme ani jedného 

občana, čo nás veľmi teší, budeme pokračovať. Trošku som úprimný, ale teší nás.  

 

Tak budeme pokračovať bodom č. 3 a nasledujú Interpelácie poslancov 

Nech sa páči páni poslanci. Pána poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Dobré ráno všetkým vážený pán primátor, páni kolegovia, zamestnanci MsÚ. Mám v podstate 

iba 2 otázky. Chcel by som sa opýtať ako, aký je, v akom štádiu je pumptracková dráha pri 

dopravnom ihrisku, ktorú plánoval KSK riešiť ešte pred voľbami a, a potom nastalo veľké ticho. 

Tak či tam, pán primátor náhodou nevieš z KSK, že či sa to rieši, alebo či sa to pozastavilo, 

alebo vôbec riešiť nebude. Druhý taký podnet je, že momentálne sa riešia parkovacie miesta pri 

MŠ pri reformovanej cirkvi na Podrákoši, taktiež pri športovom areáli, kde sa tieto realizujú 

v súlade so schváleným projektom. Ja by som ale chcel poprosiť, či by sme do budúcna, aj 

vzhľadom na klimatickú krízu nevedeli tie povrchy riešiť inak ako len betónovou, alebo 

asfaltovou plochou. Napríklad tak ako sa chodníky riešili zámkovou dlažbou, tam kde sa to 

samozrejme bude dať, aby sme tú vodu, aby tá voda vlastne ostávala v krajine, aby sa nám 

potom nezlievala po tých rovných povrchoch potom preč. Čiže do budúcna, samozrejme 

hovoríme potom o iných financiách, ale aby sme mysleli aj na to, že nejaké, nejaké opatrenia 

potrebujeme robiť a nie len, nie len rovný betón, ale niečo, aby sme tie povrchy aj tú vodu 

zadržali na mieste. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak na prvú otázku pumptracková trať by mala byť. Samozrejme riešime len 

zmluvu, formu zmluvy, ktorá vlastne sme prišli na to, že sú tam chyby pri podpísaní zmluvy, 

takže sa robí nová zmluva. A taktiež je nám ľúto toho parkoviska, že vlastne je to vybetónované, 

ale ten projekt urobil, vlastne robila reformovaná škôlka. My robíme väčšinou zo zámkovej 

dlažby a teraz momentálne ja Juhu robíme asfaltovým povrchom. Ale stále budeme preferovať, 

kde sa bude dať zámkovú dlažbu, aby vlastne tá voda zostala. Ale tam sme nemohli už urobiť 

žiadnu zmenu, nakoľko tá výzva už bola vonka. Oni mali projekt, tak sme už urobili podľa toho, 

ako oni to naprojektovali. Takže sa vám ospravedlňujem, ale určite beriem to na vedomie, že 

do budúcna, aby tá voda nestekala do kanalizácie, ale aby zostala tam. Dobre. Keď vás, dostal 
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som také avízo, že potrebujeme 5 minútovú prestávku nakoľko naši technici potrebujú 

reštartovať celý systém, lebo niektoré veci nevidia. Takže sa ospravedlňujem ešte takto 

a vyhlasujem 5 minútovú prestávku. Ospravedlňujem sa aj našim občanom mesta.  

 

Takže budeme pokračovať o chvíľočku. Poprosím. Ďakujem pekne. Nepodarilo sa nám 

odstrániť, nevadí, budeme pokračovať v tomto režime. Ďalej, naďalej ešte pokračujeme 

interpelácie poslancov. Nech sa páči páni poslanci. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. 

Uzatváram diskusiu.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nech sa páči. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prosím 

hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 5 Zásady rozpočtového hospodárenia mesta Rožňava – návrh 

dodatku č. 2 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Komisia finančná, podnikateľská a správy mestského majetku na svojom rokovaní odporučila 

MZ schváliť predložený dodatok tak, ako je predložený v materiály. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 

dodatok č. 2 internej smernice - Zásady rozpočtového hospodárenia mesta Rožňava. Prosím 

hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

V bode rokovania č. 6 Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania a úhradách 

za sociálne služby v zariadení starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa – návrh na 

doplnenie 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia o 

podmienkach poskytovania a úhradách za sociálne služby v zariadení starostlivosti o deti do 

troch rokov veku dieťaťa a uznáša sa na doplnení Všeobecne záväzného nariadenia o 

podmienkach poskytovania a úhradách za sociálne služby v zariadení starostlivosti o deti do 

troch rokov veku dieťaťa v § 3 ods. 1, 2, 4. Ukladá úplné znenie VZN uverejniť na úradnej 

tabuli, na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k majetkovým záležitostiam.  

K bodu rokovania č. 7/1 Tibor Gyenes a manželka Denisa Gyenesová, Nadabula 247, 048 01 

Rožňava - zverejnenie zámeru zámeny pozemkov 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň prajem. Komisia výstavby odporučila MZ schváliť zverejnenie zámeru zámeny 

pozemkov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 
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Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru zámeny pozemkov tak, ako je to 

predložené v materiály. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam len určitú časť, 

aby som nemusel zbytočne čítať všetky parcely. Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru nasledovnej zámeny pozemkov v k. ú. Nadabula: 

pozemok, časť z parc. č. KN C 1042/9 zastavaná plocha a nádvorie zapísanej na LV č. 401 s 

výmerou spresnenou geometrickým plánom v cene podľa znaleckého posudku pripadne v 

prospech mesta Rožňava, musím prečítať, a novovytvorená parc. č. KN C 1040/5 ostatná plocha 

s výmerou 123 m2 odčlenená z parc. č. KN E 1084/202 vodná plocha s výmerou 669 m2 a z 

parc. č. KN E 1007 trvalý trávny porast s výmerou 468 m2 zapísaných na LV 2475 a 

novovytvorená parc. č. KN C 253/6 ostatná plocha s výmerou 69 m2 odčlenená z parc. č. KN 

C 253/1 ostatná plocha s výmerou 3 012 m2 zapísanej na LV 2520 podľa geometrického plánu 

úradne overeného Ing. Katarínou Pakanovou zo dňa 11. 04. 2023 pod č. 116/2023 v cene podľa 

znaleckého posudku pripadnú v prospech Tibora Gyenesa a manž. Denisy Gyenesovej, bytom 

Nadabula 247, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že pozemky 

mesto nevyužíva a bezprostredne susedia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov a ich 

pozemky bezprostredne susedia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve mesta. Náklady súvisiace so 

zámenou budú znášať žiadatelia. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7/2 Mgr. Henrieta Urbanová, Nadabula č. 259, Rožňava - 

zverejnenie zámeru zámeny pozemkov v k. ú. Nadabula 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila MZ schváliť zverejnenie zámeru zámeny pozemkov. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru zámeny nasledovných 

nehnuteľností ako je to predložené v materiály. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie 

zámeru zámeny nasledovných nehnuteľností v katastrálnom území Nadabula. Prosím hlasujme.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7/3 Vojtech Tomes a manželka Renáta Tomesová, Čučmianska 

20, Rožňava - zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči.  

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 
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Komisia výstavby odporučila MZ schváliť zverejnenie zámeru prenájmu predmetného 

pozemku a odporučila zachovať súčasné oplotenie a po vymeraní oplotiť plochu, ktorá bude 

v prenájme. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta tak ako 

je to predložené v materiály. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru prenájmu 

pozemku mesta v k. ú. Rožňava, časť s výmerou približne 100 m2 z parc. č. KN C 1014/8 

záhrada s celkovou výmerou 981 m2, zapísaného na LV 3001, pre Vojtecha Tomesa a manželku 

Renátu Tomesovú, bytom Čučmianska 20, Rožňava, podľa § 9a, ods. 9 písm. c) zák. č. 

138/1991 Zb., z dôvodu, že predmetný pozemok bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami vo 

vlastníctve žiadateľov, za cenu podľa Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom 

a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta v sume 0,57 €/m2/rok, 

spolu vo výške 57 euro za rok. Uhm, uhm. To je odporúčanie. Hej, hej. A ukladá zabezpečiť 

zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

V bode rokovania č. 7/4 Košický samosprávny kraj, Námestie Maratónu mieru 1, Košice – 

Stredná odborná škola technická, Hviezdoslavova 5, Rožňava - zverejnenie zámeru predaja 

pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Jedná sa o zámer, takže budem za. Samozrejme vítam aj takéto iniciatívy. 

Len by som sa chcel možno opýtať, či nie sú vhodné pozemky KSK, ktoré my by sme chceli 

a vedeli by sme zameniť. Možno to by bola tiež cesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Tak do budúcna môžeme rozmýšľať aj, si myslím, že nad tou alternatívou nad tou 

zámenou. Veď väčšinou zamieňame tie pozemky. Ale si myslím, že to bolo ako kvôli projektu, 
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lebo idú do dajakého projektu, tak rýchlo potrebovali ako dostať do vlastníctva tieto pozemky, 

aby sme sa neťahali, že ktoré pozemky. Ide o 120 m2. Je to , aj my máme 80 tisíc m2 ešte pod 

tými cestami, takže určite príde aj k tejto debate do budúcna. Nikto sa nehlási ďalší do debaty. 

Uzatváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ospravedlňujem sa, ja som asi slabo stlačil prvý krát gombík. Kolegovia Drengubiak a Balázs 

ma môžu opraviť, ale ja si tak pamätám, že sme sa na finančnej komisii bavili aj o možnosti 

zámeny, ale že nevedeli sme o pozemku primeranej veľkosti, ktorý by sme naozaj že súrne 

potrebovali. Vieme o nejakých pozemkoch, ktoré ale to, že súrne nepotrebujeme. Tam, tam by 

mal byť teda zhruba primerane veľký pozemok na tú zámenu. Nemôžme zamieňať niekoľko 

desiatok m2 a niekoľko tisíc m2 napríklad. Je to trochu divné. Mohli by sme teda, ale no bolo 

by to zvláštne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Zložité. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Rozumiem Ivan. Len možno by som ťa poopravil. Nemusí byť podobná veľkosť. Stačí podobná 

hodnota. Čiže samozrejme posudky vypracovať a podobne nie je to časovo krátka záležitosť. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Pekný deň prajem všetkým. Ja ešte len doplním, že pôvodne žiadosť 

bola adresovaná od samotnej školy a nie od KSK. Čiže aj toto bolo trošku komplikované, že na 

začiatku my sme nehľadali práve tie pozemky. Až, až potom dodatočne, lebo na začiatku škola 

žiadala. Ale škola nemôže odkúpiť, čiže potom sa to celé preformulovalo a naozaj chcem vyjsť 

v ústrety, aby pre krátkosť času mohli tento projekt zrealizovať čo najskôr. Ide o bezbariérovosť 

v tejto škole. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, časť z parc. č. KN C 2081/53 zast. plocha s výmerou spresnenou 

geometrickým plánom (cca 120 m2) pre Košický samosprávny kraj so sídlom Námestie 

Maratónu mieru 1 Košice podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že pozemok 

susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúceho, ktorý na ňom plánuje vybudovanie 

nájazdovej rampy pre imobilných žiakov ako aj vyhradené parkovacie miesto v rámci projektu 

z plánu obnovy „Debarierizácia školy SOŠ technická Rožňava“ za cenu 40 euro za m2. Všetky 

náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť zverejnenie zámeru 
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predaja pozemku mesta na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. V druhom bode zabezpečiť 

vyhotovenie geometrického plánu. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7/6 ng. Peter Krajec, Tehelná 11, Rožňava a manželka Veronika 

Krajecová.... Dobre. Tak sa ospravedlňujem. 

 

Prejdeme k bodu rokovania potom č. 7/5. Sa ospravedlňujem. Ing. Ľubomíra Fabianova, 

Šafárikova 33, Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta tak, ako je to predložené 

v materiály. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Ja by som sa chcel spýtať, neviem, že či komisia výstavby, alebo 

mesta ste preverili ako daný pozemok určený na predaj. Lebo dosť často tam chodím stamaď. 

Je tam chodník vedľa, alebo pred domami a čo na odpad, čo sme dostali ako len materiál a sú 

priložené orto, priložená ortofoto mapa. Na tom ako keby vyzeralo, že daný pozemok určený 

na predaj zasahoval do chodníka existujúceho. Keď by ste, keď by ste to mohli ešte preveriť. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za upozornenie. Si myslím, že si to preverili. A zároveň dávam pánovi 

zástupcovi. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tu práve ide o pás, ktorý je vo dvoroch. Čiže opäť ideme 

vysporadúvať pozemky, ktoré sme zistili, že už za plotom vlastne súkromní vlastníci. Čiže nie 

len tento jeden pozemok, ale sú tam aj ďalšie, ktoré budeme takýmto istým spôsobom ten úzky 

pás. A podľa mapy na strane 5 pekne vidno tým ružovým zvýraznené, že nejde o pozemok pod 

chodníkom, ale ide o pozemok za plotom. Ešte dodám, že trošku to skresľuje, lebo sú tam malé 

pásy pozemky. Čiže keď tie malé pásy budeme pozerať, tak vyzerá ako keby chodník, ako keby 

bol z tých malých pozemkov poskladaný chodník, ale ten chodník je na tom celkovom veľkom 

pozemku, ktorý je aj pod komunikáciou na Ulici záhradníckej. Myslím, že pracovníci 

z majekto-právneho to preverili a že je to v poriadku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. V podstate pravda je asi niekde uprostred a to, že vyzerá to tak, ako hovorí 

pán kolega Drengubiak, ale skutočnosť môže byť povedaná naozaj iba po vytýčení daného 

pozemku. Takže môže sa stať, že časť zasahuje, ale my o tom nevieme, lebo z mapky to sa 

vyzistiť, vyzistiť nedá. Nechcem teraz vstupovať do toho, že by sme to nemali predať, alebo 
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niečo. Len hovorím, že až po vytýčení pozemku človek vie reálne posúdiť, že ako to je. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Máme tam čerstvý geometrický plán, ktorým toto bolo vytýčené. Takže zrejme to bolo vytýčené 

správne. Potom by sme už spochybňovali geometrický plán, ktorý je úradne overený pod číslom 

94/23 o dňa 12. 04. 2023. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, novovytvorenej 

parcely parc. č. KN C 875/690 zast. plocha s výmerou 18 m2, ktorá je odčlenená z parc. č. KN 

C 875/250 zast. plocha s výmerou 3 117 m2, zapísanej na LV č. 3001 zameraná geometrickým 

plánom úradne overeným Ing. Katarínou Pakanovou pod číslom 94/23 dňa 12. 04. 2023 pre 

Ing. Ľubomíru Fabianovú, bytom Šafárikova 33, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 

138/1991 Zb. z dôvodu, že pozemok susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúcej, ktorá 

ho užíva ako dvor, za cenu 450 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať 

kupujúca. Ukladá zabezpečiť vypracovanie kúpnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7/6 Ing. Peter Krajec, Tehelná 11, Rožňava a manželka Veronika 

Krajecová, Kyjevská 13, Rožňava - predaj pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta tak, ako je to uvedené 

v materiály. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemkov mesta v k. ú. 

Rožňava, diel 4 s výmerou 5 m2 odčlenený z parc. č. KN C 1866/869 orná pôda s celkovou 

výmerou 558 m2, zapísanej na LV 6280, ktorý bude pričlenený k parc. č. KN C 1866/844 orná 

pôda zapísanej na LV 6490, a diel 1 s výmerou 78 m2 odčlenený z parc. č. KN C 1862/13 trvalý 

trávnatý porast s celkovou výmerou 113 m2 zapísanej na LV 6280, ktorý bude pričlenený k 

parc. č. KN C 1862/14 trvalý trávny porast zapísanej na LV 6490, podľa geometrického plánu 

vyhotoveného Geodéziou Rožňava, s. r. o., číslo 36210161-159/2021 zo dňa 11. 04. 2023 pre 

Ing. Petra Krajeca, bytom Tehelná 11, Rožňava a manž. Veroniku Krajecovú, bytom Kyjevská 

13, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že mesto pozemok 

nevyužíva a susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúcich, za cenu 4 150 euro. Všetky 

náklady súvisiace s predajom budú znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie kúpnej 

zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

V bode rokovania č. 7/7 Marek Lučko a manželka Mgr. Štefánia Lučková, Jarná 349/41, 048 

01 Rožňava - predaj pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemkov mesta tak, ako je to uvedené 

v materiály. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemkov mesta v k. ú. Rožňava, diel 1 s výmerou 

21 m2 odčlenený od parc. č. KN E 1772/1 orná pôda s celkovou výmerou 52 m2 zapísanej na 

LV č. 4493, ktorý bude pričlenený k parc. č. KN C 2080/4 záhrada a diel 3 s výmerou 4 m2 

odčlenený od parc. č. KN E 1773 orná pôda s celkovou výmerou 5 m2 zapísanej na LV č. 4493, 

ktorý bude pričlenený k parc. č. KN C 2080/4 záhrada podľa geometrického plánu č. 36210161- 

41/2023 zo dňa 14. 04. 2023 vyhotoveného GEODÉZIOU ROŽŇAVA, s.r.o., pre žiadateľov 

Mareka Lučka a manž. Mgr. Štefániu Lučkovú, bytom Jarná 349/41, Rožňava, podľa § 9a ods. 

8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že mesto pozemok nevyužíva a bezprostredne susedí 

s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov, za cenu 375euro. Všetky náklady súvisiace s 

predajom budú znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie kúpnej zmluvy. Prosím 

hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

V bode rokovania č. 7/8 Tünde Zimanová, Hámosiho 185, Brzotín a Július Ostromek, 

Budovateľská 15, Rožňava - predaj pozemkov mesta  

Otváram diskusiu. Nech sa páči pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča predaj oboch pozemkov, oboch pozemkov, obom teda kupujúcim. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Chcel by som sa opýtať, že po kúpe pozemku či chcú majitelia ohradiť 

ako len tento pozemok. Lebo pokiaľ by oplotili, tak prakticky od bytovky oplotenie by bolo na 

3,7 m čo je veľmi úzky priestor ako len keď by, keď by ako len chceli opravovať bytovku, aby 

sa tam s mechanizmom sa dostal niekto.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja si myslím, že určite nie. Jedná sa o pozemok, ktorý je ako Snaha. Všetci poznáte. Vybudovali 

sme tam nový cyklochodník, kde sme zakázali nákladiakom a zásobovaniu, takže tento 

pozemok sme súhlasili s tým, že predáme im, aby mohli zásobovať potom tuto pohostinstvo 

Snahu zozadu, ale aj ostatné tieto butiky, ktoré sa tam otvoria. Nedávno tam boli kvetinárstvo, 

takže kvôli tomu to je. Takže určite keby si tam dali plot, tak asi by si to nevedeli potom 

zásobovať, lebo by ten plot im zavadzal. Je to iba kvôli tomu, že sme zakázali cez ten 

cyklochodník prechod, takže sme im umožnili túto možnosť, aby si odkúpili tento pozemok 

a zásobovali z tejto strany. Stačí? Nech sa páči s faktickou pán Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 
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Prečo ideme predávať tie pozemky dvom rôznym osobám. Neviem v akom vzťahu oni sú, že 

či je to vec bezpodielového vlastníctva. Ak do nejakého podielového, či by tam netrebalo aj 

podiely uviesť v tomto uznesení. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Odovzdám slovo pánovi zástupcovi. On bol pri tom. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Práve o to ide, že je potrebné zabezpečiť ten priechod pre obidvoch vlastníkov 

a časť tej parcely pod samotnou Snahou majú v spoluvlastníctve títo 2 majitelia. Čiže celý tento 

problém, že je tam nutné uviesť aj toho druhého vlastníka vznikol z toho, že oproti pôvodnému 

zameraniu tým, že je to otočené vznikol úzky pás medzi, medzi pozemkom pod Snahou 

a pozemkom, ktorý predávame a z toho dôvodu tam bolo nutné zakomponovať aj druhého 

vlastníka, aby náhodou nebol ten úzky pás medzi predávaným pozemkom a pôvodným 

pozemkom, kde by jeden z nich nemal prístup. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ja to celé samozrejme chápem, len štandardne keď sa dvom rôznym majiteľom niečo predáva, 

tak je uvedený aj podiel. Neviem, možno sa to dá aj iným spôsobom, ale možno pani hlavná 

kontrolórka alebo niekto, kto sa v tejto problematike viacej vyzná, by vedel poradiť. Len aby 

sme niečo neurobili, čo buď nebude úplne právne schodné, alebo prípadne, že to budeme musieť 

do budúcna opravovať. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Bolo to preverené všetko? Uhm. Dobre. Nech sa páči pani doktorka Andrea 

Kalinová. 

 

p. JUDr. Andrea Kalinová 

Dobrý deň prajem. Takže potom v tej samotnej kúpnej zmluve sa budú vyčleňovať tie podiely, 

že čo ide do toho bezpo, do toho podielového spoluvlastníctva. Lebo oni tam majú jednu 

polovicu. Takže ten jeden diel bude v zmluve kúpnej. Neviem, či je to nevyhnutné mať 

v uznesení, že je to ku jednej polovici. 

 

p. primátor Michal Domik 

My sme od začiatku riešili to, že aby sme neukrátili ani jedného, aby sme neurobili napriek 

druhému susedovi, aby to bolo s tým, že áno má, aby to bolo spoločné jednanie s obidvoma. 

Takže si myslím, že tak sme to aj riešili. Hej, že nepredali sme pozemok a nikdy ani nepredáme 

tak, že by tu bolo nadväznosť na toho druhého, že by sme potom jemu uzavreli vstup na jeho 

pozemok abo niečo také. Je to asi takto, že na spoločnej spolupráci. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Aj v jednaní, keď boli u nás, tak boli spoločne. To je jedna vec. A druhá vec je, ešte je tam 

riešené aj vecné bremeno právo prechodu a práve, práve preto tu všetky tieto veci dohodnuté. 

A čo sa týka toho podielu tým, že im to predávame obidvom, tak v podstave v kúpnej zmluve 

uvedieme presne to, čo máme uviesť. Nie je tu uvedené inak, takže budú to mať pol na pol ten 

podiel tak, ako majú na tom pozemku, ktorý je pod Snahou, ktorý majú oni dvaja v tom 

spoločnom vlastníctve.  
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Takže nemáme žiadne argumenty. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 1) predaj pozemkov mesta v k. ú. 

Rožňava, novovytvorená parcela parc. č. KN C 1861/399 zast. plocha s výmerou 180 m2 (diel 

2, 3, 5), ktorá je vytvorená z parc. č. KN C 1855/1 zast. plocha s celkovou výmerou 7 314 m2, 

parc. č. KN C 1861/24 zast. plocha s celkovou výmerou 1 603 m2 a parc. č. KN C 4005 zast. 

plocha s celkovou výmerou 2757 m2 zapísaných na LV 3001 a diel 4 s výmerou 8 m2 z parcely 

parc. č. KN C 1861/24 zast. plocha s celkovou výmerou 1 603 m2 zapísanej na LV 3001 podľa 

geometrického plánu úradne overeného Ing. Katarínou Pakanovou pod číslom 36/23 zo dňa 28. 

02. 2023 pre Tünde Zimanovú, bytom Hámosiho 185, Brzotín do výlučného vlastníctva, podľa 

§ 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu 7 520 euro a zriadenie vecného bremena 

právo prechodu a prejazdu cez pozemok KN C 1861/399 v prospech spoluvlastníka susediacej 

nehnuteľnosti p. Júliusa Ostromeka bytom Budovateľská 646/15, Rožňava. V bode 2 predaj 

pozemku mesta v k. ú. Rožňava, diel 1 s výmerou 3 m2 z parcely parc. č. KN C 1855/1 zast. 

plocha s celkovou výmerou 7 314 m2 zapísanej na LV 3001 podľa geometrického plánu úradne 

overeného Ing. Katarínou Pakanovou pod číslom 36/23 zo dňa 28. 02. 2023 pre Tünde 

Zimanovú, bytom Hámosiho 185, Brzotín a Júliusa Ostromeka bytom Budovateľská 15, 

Rožňava, do podielového spoluvlastníctva, za cenu 120 euro z dôvodu, že pozemok, že mesto 

pozemky nevyužíva, bezprostredne susedia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúcich a 

diely 1 a 4 sa nachádzajú pod budovou v ich vlastníctve. Všetky náklady súvisiace s predajom 

pozemkov a zriadením vecného bremena budú znášať kupujúci. Ukladá vypracovanie kúpnej 

zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7/9 Andrej Voľanský a manželka Viktória Voľanská, Bočná 5, 

Rožňava - zmena uznesenia MZ č. 54/2023 zo dňa 30. 03. 2023 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zmenu uznesenia č. 54/2023 zo dňa 30. 03. 2023 tak, 

ako je to predložené v návrhu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 54/2023 zo 

dňa 30. 03. 2023 nasledovne: schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava, parc. č. KN C 1866/633 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 139 m2, zapísaného 

na LV 3001, pre Andreja Voľanského a Viktóriu Voľanskú, obaja bytom Bočná 5, Rožňava, 

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že pozemok mesto nevyužíva a susedí 

s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúcich, ktorí ho užívajú ako časť dvora, za cenu 25 euro 

za m2 s úhradou kúpnej ceny v mesačných splátkach do 2 rokov. Všetky náklady súvisiace s 

predajom budú znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť zverejnenie zámeru predaja pozemku 

mesta na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. Ďakujem. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7/10 ROS reklamno-obchodná spoločnosť, s.r.o., Bencúrova 5, 

821 04 Bratislava - prenájom stĺpov verejného osvetlenia 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 



12 
 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť prenájom stĺpov verejného osvetlenia na území mesta 

Rožňava pre spoločnosť ROS reklamno-obchodná spoločnosť tak, ako je to uvedené 

v uznesení. Návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem pekne. Nebudem to teraz otvárať diskusným príspevkom, ale len faktickou 

poznámkou. Dávam do pozornosti trend, ktorý sa na Slovensku presadzuje a to je téma smogu, 

vizuálneho smogu, ktorý spôsobujú reklamné bannery a billboardy a podobné reklamné pútače. 

Mali by sme sa tým začať zaoberať vážne aj v Rožňave. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem pekne. Dobrý deň. Ja len nadviažem na kolegu Matúša Bischofa. Ja som už poprosil 

hlavného architekta, aby sme našli nejaké riešenie v rámci tých reklamných plôch, ktoré sú na 

území mesta. Našli nejaké riešenie, pripravili možno nejaký projekt a potom sa ním zaoberali.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto s nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom stĺpov verejného osvetlenia na území 

mesta Rožňava pre spoločnosť ROS reklamno-obchodná spoločnosť, s. r. o. Bencúrova 5, 821 

04 Bratislava, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že predmetný majetok 

mesta je možné využívať na umiestnenie informačných zariadení a v minulosti mali tento 

majetok v nájme na základe nájomnej zmluvy, za cenu 15 euro/tabuľa/mesiac na obdobie 5 

rokov s ročným navýšením nájomného o infláciu s povinnosťou doplatenia prenájmu od 01. 01. 

2023. Ukladá zabezpečiť vypracovanie nájomnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 8 Program rozvoja mesta Rožňava 2015-2022 – vyhodnotenie 

plnenia za rok 2022 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia zobrala správu o vyhodnotení plnenia rozvoja mesta na vedomie a odporúča 

to aj MZ. Teda zobrať materiál na vedomie. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem za slovo. Do podrobna som prečítal ako len daný materiál a viem, že teraz sa jedná 

ako len o vyhodnotenie z predchádzajúceho obdobia. Tak viem, že už sa pripravuje aj na nové 

obdobie tento program. Len chcel by som poukázať na oblasť cestovného ruchu a dopravnej, 

dopravy, cestovný ruch úzko vplýva. Že ako ľahko vedia sa návštevníci dostať do, do istého 

navštevovaného mesta trebárs aj do Rožňavy. Turisti dosť často prichádzajú aj zo zahraničia. 
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Najbližšie hranice k Rožňave sú s Maďarskom. Avšak ani Slovenská autobusová doprava a ani 

súkromný dopravný podniky nemajú ani jeden spoj prichádzajúci, alebo odchádzajúci či do 

Rožňavy, alebo z Rožňavy. Trebárs v minulostiach bolo, že, že išli autobusy do Miskolca, do 

Egru hej, do Ózdu, do Budapešti. Teraz, teraz ani jeden. Priamo sa nedá dostať. Dobre by bolo, 

keď by mesto, keďže ide turistická sezóna, dobre by bolo keby mesto vstúpilo do jednaní 

s dopravcami, alebo aj s majiteľmi ubytovní, alebo hotelov. Lebo žiaľ sú problémy aj 

s ubytovaniami. Že čo by sa dalo urobiť, aby sa zlepšilo ako len táto situácia. Ešte pred kovidom 

som poukázal ako len na toto, asi pred 3 rokmi. Aj prišlo na to zo SAD-ky, že fakt nemajú ani 

jeden spoj. Že, že, nejak, že to urobia, alebo urobia nápravu. Len žiaľ vtedy ako len prišlo, 

prišiel, prišla tá celosvetová choroba, takže už sa neuskutočnilo. Teraz momentálne sa uvoľnila 

situácia. Takže, takže mohlo by byť obnovené rokovanie a, a nejak aj, aj komisia cestovného 

ruchu by mohla ako pozrieť sa za tým a nejak vytvoriť také podmienky, aby, aby turisti fakt 

vedeli sa dostať do Rožňavy a vedeli odniesť stadiaľto pekné zážitky. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. No odhliadnuc od toho, že nerozumiem celkom súvislosť s predloženým 

bodom, tak krátka reakcia. Volá sa to zákon ponuke a dopytu. To je jedna poznámka. Druhá 

poznámka je, že súkromný sektor si to rieši po vlastnej osi. Existujú zájazdy aj z Rožňavy do 

Maďarska. Existujú a vidíme ich v Rožňave autobusy maďarských turistov. Takže podľa mňa 

tento sektor funguje a, a ešte raz je to zákon ponuky a dopytu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ospravedlňujeme sa. Nebolo to vedome. Nikto sa nehlási do diskusie. Takže 

uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na 

vedomie Správu o vyhodnotení plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 k 31. 

12. 2022. Ukladá realizovať Monitoring a vyhodnotenie plnenia PHSR a KPSS za rok 2023 v 

súlade so schváleným aktualizovaným implementačným mechanizmom. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 9 Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta 

Rožňava v roku 2023 pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské, sociálne organizácie, občianske 

združenia, RD pri materskej školách a základných školách 

Rodičovské združenie. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem. Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky si preštudovala jednotlivé 

tie žiadosti a odporúča MZ v Rožňave schváliť dotácie z rozpočtu mesta Rožňava na rok 2023 

pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie a združenia pri školách podľa 

priloženého návrhu. Môj taký ešte len dovetok k tomu. Navrhujem kolegom, aby sme sa pozreli 

ešte do konca tohto roku na to VZN-ko a trošku ako keby spresnili a sprehľadnili žiadateľom 

tie jednotlivé podmienky, hlavne čo sa týka spolufinancovania. A potom ak môžem tak, tak 

ďalšia moja poznámka, ak sa nám to podarí v rozpočte na budúci rok navýšiť dotáciu. Ak by to 

bolo možné. Bolo by to určite prospešné pre kultúru. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 
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p. poslanec Ing. Juraj Balázs 

Prajem príjemný deň všetkým. Chcel by som sa opýtať, že prečo Csemadok v podstate tam má 

návrh 0. Zvyklo byť takým, takým, takým pravidlom, že tak sa to zhruba vlastne dávalo vo 

výške ako, ako Dom Matice slovenskej a, a samozrejme nejdem ja posudzovať všetky tieto 

projekty, niektoré majú len uvedené, že sa to ide poskytovať na činnosť. Žiadny iný materiál. 

Aký je dôvod, že Csemadok 0. Buďte taký dobrí.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak aj ja môžem odpovedať. Ja si myslím, z môjho, ako sme sa aj zhodli s poslancami ohľadom 

toho, že Csemadok momentálne, si myslíme, že nie je funkčný tak, ako by mohol byť funkčný. 

Budem tu menovať občianskej združenie Kincskereső, kde pani Icsó Valika vychováva už 

skoro 120 detí, kde sme jej aj navýšili dotáciu. Stará sa o maďarskú kultúru, o výchovu a, a tak 

isto reprezentáciu maďarskej kultúru aj cez deti. Hej hlavne o to nám ide v meste, aby sa staralo 

presne o, o toto dedičstvo maďarskej kultúry. Aby sa to donieslo vonka. Chodia vystupovať, 

chodia reprezentovať naše mesto nie len na Slovensku, ale aj v Maďarsku. A je to dosť smutné, 

že takáto organizácia, ktorá vlastne sa stará o 120 detí nemá vstup do Csemadoku a na druhej 

strane, na druhej strane musia zaplatiť nájomné každý mesiac, kým Csemadok je úplne voľný. 

Takže toto si určite riešiť. A ja si myslím, že aj všetci členovia, alebo tí, čo sú tam v tej rade 

Csemadoku by sa mali zamyslieť, že o čo vlastne ide. Či nejde o to, aby sme pomohli 

maďarskej menšine s tým, že aby sa zveľaďovala a s tým, aby sa rozvíjala kultúra. A hlavne 

cez tie deti, kde vlastne ste mohli vidieť aj pri stavaní mája, aj pri všetkých iných organizačných, 

keď sme organizovali dajaké podujatia, tak vlastne Kincskereső tam bolo zúčastnené. Takže 

ide nám presne o to, aby sa vychovávali deti a nie, aby sa urobil guláš za tisíc euro, ale tak. 

A budem tlačiť na to, aby tie priestory boli uvoľnené. Určite budeme písať aj dajaký list pánovi 

predsedovi Bardošovi Gyulovi, aby vlastne tejto skupine ľudí, ktorá sa stará o túto kultúru, 

o túto maďarskú menšinu, aby uvoľnili tieto priestory, aby nemuseli do budúcna platiť každý 

mesiac 800 euro, keď o 50 m majú priestory. S faktickou pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Bolo by fajn, aby sme neposudzovali jednotlivé projekty formou, že 1:1, 

keď Matica slovenská a Csemadok, tak to musí byť automaticky vyplatené. Ale ako správne 

poznamenal pán primátor, je to kvôli tomu, že my posudzujeme konkrétne projekty a tam, kde 

vidíme, že spolupracujú, kde pracujú s mládežou, samozrejme tieto projekty podporíme. Takže 

ide o tú funkčnosť konkrétneho projektu nie o organizáciu, ktorá to predkladá. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Trošku nadviažem na kolegu Bischofa. Presne tak. My sme si 

preštudovali jednotlivé tie žiadosti a naozaj nešlo teraz tu žiadne pomerné rozdeľovanie tých 

finančných prostriedkov ako to bolo doposiaľ. Naozaj podľa VZN-ka, podľa toho ako pracujú 

s deťmi, akú vyvíjajú činnosť a ako sú tie projekty pripravené. Aby to nebolo naozaj tak, že tie 

projekty sú kópiou nejakého minuloročného proste projektu, ktorý sa len skopíruje a odovzdá 

sa na komisiu a vieme, že dostanú proste nejaké prostriedky. Takže naozaj sme pristupovali 

k jednotlivým projektom naozaj svedomito a, a myslím si, že tie prostriedky sú naozaj 

navrhnuté tak, ako sme uvážili, že naozaj by mali byť poskytnuté. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 
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p. poslanec Ing. Juraj Balázs 

Kolegovia mám taký pocit, že, že si pletiete hrušky s jablkami a, a miešate rôzne veci na 

ospravedlnenie prerozdelenia týchto prostriedkov. Neviem, prečo sa zase dávate do pozície 

sudcov a, a nechcem to, alebo ospravedlňujem sa nazvem to tak pánov Bohov, že idete vy 

posudzovať personálne obsadenie jednotlivých organizácií. Samozrejme pekné je pán primátor 

aj, aj keď máš pocit, že sú v dajakej organizácii problémy a ako primátor mesta tomu vieš 

pomôcť, tak je dobré, keď do toho vstúpiš. A, a budeš sa snažiť hľadať riešenia, kompromisy, 

neviem čo, ale nie sme mi tu na to, aby sme my jednotlivé organizácie posudzovali. A vy 

hovoríte o posudzovaní projektov? Ja tu mám pri množstve týchto projektov, nie sú tu projekty. 

Je napísané, že činnosť. Prázdne okienko s 8 500 strelených, 5, 7 tisíc hej a, a takýchto je tu 

mnoho. Takže v podstate ste sa dali do pozície sudcu. Dakto nemusí písať projekt, nemusí 

uviesť nič. Napíše, že činnosť hej a vy ste to dali do tej pozície, že stačí a, a peniaze sa pridelili. 

Takže, takže bojím sa toho, že sa snažíte polarizovať komunity. Možnože kvôli tomu, že, že 

medzi vami, alebo vo vašich kruhoch, alebo vo vašom blízkom okolí sedia ľudia, ktorí 

s niektorými ľuďmi ako osoby nevychádzajú a tým pádom polarizujete spoločnosť. Skúste, 

buďte takí dobrí zvážiť, že prečo sa tu pletú, že idete posudzovať v podstate prácu s deťmi pri, 

pri, pri kultúre, či je to jedna z, aká podmienka to je, že, že. Áno je to pekné, treba to zohľadniť, 

ale, ale myslím, si že, že polarizujeme. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem ešte ja pán poslanec Balázs. Stále od začiatku VZN je smerované na to na výchovu 

detí. Či to je v športe a je to najviac, hej, všetko nasmerované na výchovu detí. Už len taká 

perlička keď je, tak môžeme potom organizovať nejaké koncerty. Tu je dakedy na činnosť, áno 

činnosť. Ale tieto občianske združenia už dlhodobo robia túto činnosť, ktorá bola už aj minulý 

rok skontrolovaná a vieme aké majú výdaje, aké majú náklady. Takže kvôli tomu stačí nám aj 

keď niekde náhodu ste našli dajakú činnosť, tak ale tieto skupiny ľudí, ktoré vychovávajú deti, 

tak si myslím, že je postačujúce. Aj vy sám musíte uznať, že vychovávať 120 detí a dostanú 

sumu 4 770 euro, tak to je, viete koľko to vychádza? Minimálne potrebujú tam, ja z osobných 

čo len viem, okolo 60, 70 tisíc. A teraz bohužiaľ si myslím, že ako čo som dostal informácie tá 

skupina Kincskereső bude mať dosť veľké problémy, lebo maďarská vláda momentálne im 

pomáhala a teraz maďarská vláda stopla všetky dotácie. Takže budú mať dosť. Takže určite 

ešte mesto bude hľadať alternatívu ako pomôcť tomuto občianskemu združenia, občianskemu 

združeniu, aby mohli pokračovať v tej krásnej ušľachtilej veci čo robia a vychovávajú deti 

k tancu a maďarskej kultúru. Takže zato sme im pridali a Csemadoku na to, že chcú urobiť 

koncert a chcú urobiť guláš, tak radšej dáme tých 1 000 euro pre túto skupinu naviac, aby mohli 

ďalej vychovávať deti. S faktickou pán zástupca ma doplní. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Pán kolega opäť podsúvaš veci, ktoré kolegovia poslanci nepovedali. Podsúvaš 

domnienku, že tu sú posudzované konkrétne osoby a nie činnosť, nie projekty. Áno sú činnosti, 

tak ako povedal pán primátor, ktoré dlhodobo vykazujú tieto združenia. Takže zamerajme sa 

na to. A ja plne dôverujem komisii kultúry, že toto urobila svedomito a že predložený materiál 

je kvalitný. A nie nikto z nich neposudzoval konkrétne persóny, ktoré predkladajú, alebo sú 

členmi týchto organizácií. Ide o výsledky, nie o osoby. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda s faktickou nech sa páči.  

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 
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Ďakujem pekne. Ja len kolegovi Balázsovi chcem povedať, že v tom materiály sú tie projekty. 

To znamená treba to zro...skrolovať nižšie, kde je to vlastne podrobne napísané. A naozaj sme 

pristupovali k tomu tak, že bola diskusia a mohli ste prísť na komisiu a vlastne to spolu s nami 

rozdiskutovať. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ešte raz ďakujem za slovo. Tak len podporím kolegov, ktorí hovorili predo mnou. Posudzujeme 

vždy projekty a tá práca je na komisiách. Treba sa prísť porozprávať na komisiu. Rozhodujeme 

na základe kritérií, ktoré sú vo VZN a takže to nie je o osobách, ale o konkrétnych projektoch. 

Organizácia Csemadok nie je jediný reprezentant maďarskej menšiny, takže si to netreba 

zamieňať. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Tiež chcem zareagovať na kolegu Balázsa. Kolega Balázs povedal, že sa tu hráme na sudcov. 

No v tomto prípade áno. Lebo my, ako poslanci, rozhodujeme o dotáciách. Komisia kultúry, 

komisia športu dáva návrh a my robíme konečné rozhodnutie. A my posudzujeme, že kto tú 

činnosť vykonáva a nevykonáva. Ja mám, priznám sa, ja mám sprostredkovať informácie, 

môžete mi ich vyvrátiť. Existoval v Rožňave súbor Búzavirág sa volal? Ktorý fungoval pri 

Csemadoku. Pokiaľ viem, tak boli vyštvaní z Csemadoku a pýtam sa, akú kultúrnu činnosť 

práve vyrába, vytvára, robí Csemadok. Aký súbor maďarských tancov, maďarského umenia 

momentálne funguje pri Csemadoku. A načo... Ja teda neviem. Povedzte mi. Ja neviem. 

Neviem o žiadnom. Viem o tomto súbore, ktorý dostal peniaze. Oni vykonávajú činnosť, tak 

dostanú peniaze. Csemadok sa dá, sav tejto chvíli sa da..., rožňavský Csemodok, aby som bol 

presnejší, sa v tejto chvíli akurát hrá na to, že zastupuje maďarskú kultúru, ale, ale nevykonáva 

žiadnu činnosť v tejto oblasti. Je to smutné, ale prečo by sme mali podporiť nejakú organizáciu 

len pre to, že sa tvári, že my sme teda zástupcovia. Podporme tých, ktorý naozaj niečo robia. Ja 

som rád, že, že ten detský folklórny súbor Kincskereső dostal finančné prostriedky. Ja si 

myslím, že je to správne. Ja za to zahlasujem. Za celý tento návrh tak, ako je predložený. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 

Neviem o čom rozprávate. Ja to sudcovstvo som posúdil tak, že niekomu dáte 90%, niekomu 

dáte 0. V tom je toto sudcovstvo a, a je tu množstvo takých projektov, ktoré sa určite nie len, 

nie len na deti fókusujú, alebo množstvo subjektov. A mne vadí jedna vec. Že z 30 tisíc eur ide 

do maďarskej kultúry 4 470 eur. Toto mi vadí, toto mi vadí. Hej. Takže, takže ja nie, pre mňa 

za mňa dajte do Kincskereső 10, 14 tisíc eur, budem veľmi rád a tiež za to zahlasujem. Ale do 

maďarskej kultúry ste odsúhlasili 4 470 na tej veľkej komisii, čo hovoríte a kde ste sa toľko 

debatovali a diskutovali, tak takto ste to zohľadnili. Hej. A bol ešte jeden projekt maďarský, 

kde, kde ste dali 0%. Hej tak sú projekty, ktoré sú 90, 95% z projektu, alebo z činnosti, alebo 

zo žiadaných prostriedkov schválené. Takže z 30 tisíc je 4 470.  
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p. primátor Michal Domik 

Trošku pán poslanec otvárate dajakú debatu, kde vlastne ja som osobne navrhol pani Icsó 

Valike, aby si založila... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 

Aj 15 tisíc. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán Balázs môžem dopovedať. Ja som vás počúval. Ja osobne som ju vyzval, aby si založila 

občianske združenie v meste Rožňava. Že jej chceme pomôcť, nakoľko mala evidovaná, 

evidované OZ v Drnave. Hej. Takže my sme chceli osobne pomôcť a dať tie peniaze, aby si 

pýtala peniaze. Hej takže mohli by sme dišk...diskusiu otvoriť koľko by ste dali hej, tej 

maďarskej komunite predtým, alebo takto. Snažíme sa aby fakt mala tie priestory, keď 

potrebuje priestory na radnici pomáhame. Takže určite jej aj pomôžeme a budeme hľadať aj iné 

zdroje. V pomere, keď ide o maďarskú menšinu môžete vedieť, že aké čísla sú maďarským. 

Keby sme išli aj percentuálne, keby sme to dali hocijak nikdy a vlastne sme ju neukrátili. 

Žiadala 6 500 dostala 4 470 euro. Takže už teraz nepreskakujte z Csemadoku, že sme dali málo 

jej. My sme ju vyzvali, aby si otvorila OZ v meste Rožňava, aby sme jej mohli pomôcť v jej 

ušľachtilej práci. Nič iné. S týmto by som aj uzavrel tú diskusiu, že žiadne nehľadajte, že sme 

dali maďarskej menšine, a že ich chceme ukrátiť. Lebo predtým sa dávalo do Csemadoku 1 000 

euro a teraz sa dáva 4 470. Takže sme navýšili o 3 400 euro ďalších hej. Aj kvôli tomu, že sa 

fakt robí s tými deťmi. S faktickou, nech sa páči, pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Pán kolega ja mám naopak pocit, že ty polarizuješ tu spoločnosť a ty vyvolávaš tu veľké vášne, 

že teraz koľko majú dostať Maďari, koľko majú dostať Slováci. Na základe čoho si ty ten sudca, 

ktorý má povedať, že koľko majú dostať Maďari a koľko Slováci. S čím by si sa uspokojil? 

Lebo to si nepovedal. Povedal si len, že Maďari dostali, maďarská kultúra dostane menej. 

Máme to prepočítať na nejaké percentá, alebo ako si to predstavuješ. Ja som nezachytil zatiaľ 

žiaden návrh v tomto smere. Keď si to prepočítame na percentá z 30 tisíc dostane maďarská 

kultúra 4 000 je to takmer 13, 14 %. Teraz sa budeme hrať, že ako dopadne posledné sčítanie, 

alebo aký bude ten kľúč? Keď máš nejaký kľúč, navrhni kľúč. Ale tie slovensko-maďarské 

vášne myslím, že v tomto meste absolútne nepatria a už vôbec nie na takúto diskusiu. Tu môže 

akékoľvek podujatie ktokoľvek zorganizovať. Máme tu iné národnostné menšiny. Máme tu 

teraz ukrajinských spoluobčanov, máme tu rómskych spoluobčanov, tak isto si môžu a nikto 

nepríde na zastupiteľstvo a nehovorí. Každý z nich má možnosť, každá národnosť v Rožňave 

má možnosť predložiť akýkoľvek projekt a riešiť potom svoju činnosť alebo akékoľvek 

podujatia. Keď to bude prospešné pre mesto, tak poslanci sa k tomu postavia a myslím si, že 

práve tu vidno v tomto návrhu, že sa k tomu stavajú veľmi zodpovedne. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 

Ako obdivujem vaše rétorické schopnosti. Ako samozrejme v podstate tú slučku stále 

vynikajúco urobíte obidvaja. Nevšimli ste si, že, žijeme, žijeme vlastne v meste, kde, kde tá 

maďarská menšina je výrazne väčšia napr. ako ukrajinská? Z historického hľadiska. To ste si 

nevšimli? Vám stačí tých 13%. Myslíte, že 13% je maďarská populácia v Rožňave? Takže ja, 

ja nerozumiem o čom sa bavíme hej. Takže je, to je pre mňa, z môjho pohľadu to je trošku 

málo. Áno a preto hovorím o polarizácii, že mi to pripadá tak, že, že, že to je málo. Preto. 
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p. primátor Michal Domik 

Dobre. Takže teraz vás trošku tak zabijem. Dobre? Ale tak pekne, jemnúčko. Dobre pán Balázs? 

Poznáte rožňavský besedný spolok? Nepoznáte tuto? Ani nepoznáte. Mali by ste poznať, keď 

sa bijete za Maďarov. Lebo to sú ľudia, ktorí vytvárajú históriu. Dávajú staré maďarské, 

maďarské fotky, históriu prenášajú hej, prednášky robia v maďarskom jazyku. Pýtali, dostanú 

500 euro. Ideme ďalej Občianske ...a teraz idem ďalšie, dobre? OZ Pre partnerstvo škôl 

v kultúre a športu, adventný koncert Rožňava, bude aj z Maďarska partnerské mestá. Tak isto 

hej 3800 euro. Je to zamerané nie len na maďarské, ale české aj poľské. Ale sú tam tak isto 

zainteresovaná maďarská menšina a vlastne maďarská kultúra a tu prezentuje v tomto 

adventnom. Ideme ďalej. OZ Pre partnerské mestá Rožňava, Medzinárodný maliarsky tábor 

Józsefa Basku MLYN Rožňava 2023, 2 200 euro. József Baska viete taktiež kto bol. Zas je tu 

maďarská komunita. Takže prosím vás nepolarizujte. Vy polarizujete a chcete tu rozvíjať, že 

nedávame, keby sme to a ešte môžeme, určite by sme našli ešte nejaké peniaze, čo sa dávajú do 

maďarskej komunity. Vôbec tu neriešime, či dávame Maďarom, Slovákom, Čechom, Poliakom 

úplne. Pozerá komisia kultúry pozerá na to, aby ten projekt bol vzácny, aby napĺňal všetky 

body, ktoré vlastne požadujeme od týchto. Aby vlastne žila tá kultúra a už neviem koľko 

desiatok rokov aj ten adventný koncert, tak isto už má vyše 25 rokov a robí sa to. Takže my tu 

ani neriešime dačo, že či spĺňa alebo nie. Ten koncert je každé Vianoce. Hej takže to treba 

samozrejme automaticky, hovorím, ani neriešime. Ale chodia tu vystupovať aj z maďarských 

miest, zo Serencsu, alebo z Budapešti, z našich partnerských miest. A neriešime, že či nie sú za 

tým Maďari, alebo Poliaci, alebo Česi. Robí sa to, robí sa to na vysokej úrovni. Takže si myslím, 

že tak to aj brali komisia kultúry a za to odporúčala tieto mená. Samozrejme na konci, keď sa 

rozhodli, prišli a jednali so mnou, že či ešte, ešte sa zvýšilo tisíc, 2 tisíc euro, komu ešte dáme. 

Takže prosím vy polarizujete a vy tu chcete riešiť, že nemáme radi tú maďarskú menšinu, alebo 

sme tu niečo dajakí oponenti tejto menšiny. Nech sa páči ešte pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ďakujem pekne za kompliment, ale považujem si za povinnosť 

poukázať na veci, ktoré, ktoré sú skreslené a ktoré nie sú pravdivo uvedené. A tieto veci, ktoré 

pán primátor pred chvíľou uviedol, tak musím podotknúť, že som veľmi hrdý, že práve, práve 

tí ľudia z tých, z tých OZ a v tých zoskupeniach dokážu spolupracovať na základe toho, že sú 

Rožňavčania a je im jedno, že či sú slovenskej, maďarskej alebo akejkoľvek inej národnosti 

a dokážu spolupracovať na skvelých projektoch. A toto je hlavný odkaz aj tohto, aj tohto 

materiálu, že dôležité je to, na čom pracujem, aké sú výsledky a nie kto je akej národnosti. 

A najlepšie je, keď všetci budeme vedieť spolu pracovať a nie zbytočne poukazovať na to, kto 

je akej národnosti. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Bischof s faktickou nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem pekne. No ešte raz by som zdôraznil hlavný fakt a neodbočoval do nejakých emócií 

zbytočných a, a takýchto falošných, falošných ciest, aké tu otvoril pán kolega Balázs. Komisia 

kultúry, komisia športu posudzuje prijaté a podané projekty, ktoré spĺňajú predpoklady na 

dotáciu podľa kritérií uvedených vo VZN. To je všetko. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 
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p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Bolo tu povedaných naozaj veľa vecí. Ja len to chcem upriamiť do 

pozornosti pána kolegu Balázsa. Je to o dôvere. To znamená, že tá komisia naozaj tie jednotlivé 

žiadosti preštudovala. Žiadne osobné, podľa toho vôbec sme neposudzovali nejaké vlastné 

názory. Dokonca naopak. Ja osobne som vychválil projekt detského folklórneho súboru 

Kincskereső, že bol fantasticky pripravený a že naozaj pracujú vynikajúco. A ako povedal pán 

primátor, tak dotácia pre maďarské kluby sa navýšila. To, že to nedostal Csemadok je v tom, 

že naozaj tá žiadosť nebola taká a pristupovali sme naozaj k tým projektom svedomito. Takže 

prosím kolegov, aby sa naozaj snažili rešpektovať tú prácu tej komisie, pretože diskusia tam 

bola naozaj veľká a dospeli sme k takému záveru, ktorý sme predložili a stotožňujeme sa s ním. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Chcel som povedať 2 veci, ale jednu z nich povedal možno ešte lepšie ako by som to povedal 

ja, pán primátor o tom, aké iné organizácie ešte dostali peniaze, ktoré spolupracujú 

s maďarskými umelcami, s maďarským umením, ktoré sa venujú histórii aj, aj v maďarčine 

z maďarských zdrojov archívnych. Takže toto tu bolo už povedané. Ja len vo všeobecnej rovine 

poviem. Robím 16 rokov, 16 rokov robím pre mimovládnu organizáciu, mimovládnu, 

neziskovú organizáciu, ktorá žije z grantov. Grantov od rôznych nadácií a či je to akákoľvek 

grantová schéma na úrovni mesta, kraja, celoslovenská alebo európska, všade je nejaká, nejaká 

komisia, ktorá posudzuje tie žiadosti a potom je nejaký orgán, ktorý to schvaľuje. A nikdy to 

nefunguje tak, že každému kto požiadal, dáme 75% hej. Lebo nemáme toľko peňazí, aby sme 

každému dali 100%. Vždycky je tých žiadostí a toho o akú sumu žiadajú je viac ako to, čo si 

môže daný darca dovoliť dať. Nikdy to nefunguje, že dáme každému 75%, aby nikto nebol 

urazený. Vždycky sa posudzuje tá žiadosť a niekto dostane 100%, keď je tá žiadosť perfektná, 

niekto dostane 50%, niekto 75, niekto 25 a niekto nedostane nič. Keď je ten projekt mizerný. 

Proste takto to funguje všade v Európe na každej úrovni, tak to funguje aj u nás. Ako nemusí 

byť spokojný hej, akože ja som tu tiež roky nebol celkom spokojní, že prečo tí, prečo tak. Ale 

jednoducho nikdy nedostane každý koľko chce. Nehovoriac o tom, že sú také prístupy, že sú 

organizácie, ktoré chcú robiť projekt za 5 tisíc, tak spravia rozpočet na 5 tisíc. Dostanú 4 z toho 

alebo 3 tisíc. Potom sú organizácie, ktoré chcú spraviť projekt za 5 tisíc a spravia rozpočet na 

15 tisíc. Lebo vedia, že, že proste bude sa škrtať, tak si povedia tak spravíme projekt na 15 tisíc, 

nafúkneme to, nám to zoškrtajú a tých 5 tisíc nakoniec dostaneme. Čiže musí niekto to 

posudzovať a nikdy to nebude, nebude proste také, že každému dáme primerane. Každý bude 

spokojní. No vždycky bude niekto nespokojný. Ale ja si myslím, že, že táto komisia akože 

pripravila zodpovedný návrh a, a je to proste primerané. Hej. Ak, ak Csemadok v Rožňave 

začne fungovať ako by mal, mala organizácia, ktorá by mala reprezentovať maďarskú kultúru 

a začne vykonávať činnosť v oblasti kultúry, tak prečo by sme im nedali peniaze. Ale nestačí 

len, len proste existovať a tváriť sa, že my sme tí zástupcovia a v podstate robiť presný opak. 

Lebo teda to čo mám ja informácie, ktoré som tu raz povedal, tak, tak Csemadok v podstate 

akože zadupal tých, ktorí tú kultúru maďarskú robia. A ja som veľmi rád, že sa tí ľudia nevzdali 

a, a založili si OZ a snažia sa proste tú kultúru naozaj robiť. Som im za to naozaj vďačný. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke. 
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p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Po preštudovaní ako len tabuľky rozdeľovania týchto finančných 

prostriedkov na kultúrne podujatia, alebo kultúrne občianskym a spoločenským organizáciám 

som pôvodne chcel položiť otázku taktiež, že akým kľúčom sa rozhodovalo o rozdelení 

finančných prostriedkov. Lebo keď pozriem ako len tie dotácie ako boli ako len rozdelené, tak 

niektorí dostali 90%, niektorí 0. Nula je aj u troch organizácií ako len či Csemadok, alebo 

Gemerský banícky spolok Bratstvo, čo je pre mňa taktiež ako len záhada, že prečo, prečo 0 ako 

len majú. Ale začal pán Balázs ako len s Csemadokom skorej ako len zatlačil gombík, tak som 

vyčkal, že, že čo všetko sa odznie ako len tuná, tuná na fóre. Odznelo tu veľa názorov, s ktorými 

aj súhlasím aj nie. Nechcem byť ani záchrancom Csemadoku, lebo v určitých veciach aj ja mám 

svoj názor na činnosť vedenia Csemadoku. Je samozrejmé, že v Rožňave je veľa OZ, 

spoločenských organizácií medzi ktorými je aj viac maďarských. Ale chcel by som poukázať 

na to, že Csemadok nebol, nebola zriadená na výchovu detí, ale na organizovanie kultúrnych, 

kultúrnych podujatí a akcií pre maďarských občanov. Ide o vyše 70 ročnú organizáciu, kde keď, 

keď ste si preštudovali ako len materiály, tak sa jedná o najväčšiu organizáciu, alebo čo sa týka 

ako len členstva nie len v meste, ale aj okrese. Je uvedené majú 720 členov, medzi ktorými je 

určite 80% je nad 60 rokov. Čiže organizácia nie je ako len zriadená na to, aby, aby tance 

zabezpečovali s deťmi ako len, aby, aby preberali, ale aj poskytovali podujatia aj pre tých 

starších obyvateľov mesta, ktorých nie je, nie je málo. Keď pán Kuhn hovorí, že nevie, že čo 

robí ako len Csemadok, lebo, lebo nevedieť, tak len by som chcel poukázať na jednu vec. Keď 

dobre nemá tanečnú skupinu, alebo folklórny súbor, samozrejme vadí aj mne, že Búzavirág sa 

vyhnal. Ako len za moju éru ako len keď ja som bol v Csemadoku vo vedení tak sme zaoberali 

s Búzavirágom ako len a, a napomáhali sme im ako sme len vedeli. Samozrejme každé vedenie 

má svoje názor a ich určite aj dôvod, že prečo to urobili. Len to nemôžeme vedieť ani vy, ani 

ja. Ja síce zhruba ako len viem, že v čom je ako len dôvod, ale to nebudeme rozoberať tuná. 

Jedná sa o to, že nie len tance sú, ale trebárs Csemadok zabezpečuje aj maďarské divadlo ako 

len pre, pre tunajších Rožňavčanov čo mesto nezabezpečuje. Máme Actores, ale, ale zatiaľ 

nepočul som, že veľmi veľakrát ako len zavolal nejaké maďarské divadlo či Thaliu alebo, alebo 

z Komárna divadlo, čo, čo Csemadok ale urobí. Takže aj pre tých, aj pre tých ľudí, čo sú členmi 

ako len v Csemadoku pre tých starších by sme mali ako len nejaké tie podujatia umožniť a aj 

podporovať. Keď pýtali na ten projekt, to práve ako len o to ide, nie o varenie guláša, ale, ale 

trošičku o povzbudenie ako len tých starších členov organizácie, aby, aby cítili, že áno staráme 

sa aj o nich. Takže, takže v tomto smere ja osobne som prekvapený z toho, že, že len 0 eur 

dostal ako len Csemadok. No a tak isto mesto je baníckym mestom a že takto podporíme ako 

len jediný Gemerský banícky spolok Bratstvo, že ani na ich činnosť nedávame ani halier, 

nepodporíme tak to je tak isto záhadné pre mňa a čudné. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Keď ešte môžem pán Beke. Tu bolo povedané, že sa dávame do dajakej strany sudcu. Áno. 

Dávame sa. Aj ja sa dám sám osobne. Tu vytvárate to, čo Csemadok urobí, robí. Tu dostávame 

facky za to, že nemáme radi maďarskú kultúru, že dávame, nedáme Csemadoku tisíc euro, ale 

na druhej strane dáme Kincskereső 4 700 euro. Teraz mi odpovedzte tu verejne pán Beke, pán 

poslanec Beke odpovedzte mi, čo Csemadok urobilo pre Kincskereső pre 120 detí. Chcem 

vedieť, čo urobila táto, toto združenie alebo táto inštitúcia, ktorá tu zastupuje Maďarov že vraj. 

Čo urobilo za posledných 10 rokov okrem toho, že ich vyhodilo na ulicu. Aj vy ste boli členom 

tohto, tejto inštitúcii a hlasovali ste. A dodnes hlasujete a dodnes a idete mi tu rozprávať, že sa, 

že urobí sa do divadla, zoženú sa peniaze. Možno za dajakých 300, 500 euro z maďarskej vlády 

prídu peniaze. Čo urobilo. Ja chcem teraz od vás priamo, lebo vy len rozprávate v rébusoch. Tu 

na jednej strane mesto Rožňava nemá rada menšinu maďarskú od pána Balázsa, na druhej 

Csemadok nepovzbudzujeme zas. Teraz mi povedzte maďarská inštitúcia, ktorá dostáva 
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peniaze z maďarskej vlády čo urobila pre to za posledných 10 rokov, že jednu pani, ktorá tu na 

kolenách robí kultúru, maďarskú kultúru, kde je 120 detí a nehovorme o deťoch, lebo pri 120 

deťoch sú tam aj dospelí a robia úplne úžasnú vec pre maďarskú menšinu. Takže teraz pán Beke 

v priamom prenose chcem vašu odpoveď čo za 10 rokov Csemadok urobil pre toto. Vy idete tu 

polarizovať nás, že my nemáme radi. Ja mám rád Maďarsko a ja chcem mať tu spravodlivosť 

a keď dačo nefunguje a táto inštitúcia tu nefunguje už vyše 10 rokov len bola na strane určitých 

primátorov, ktorí to tolerovali. Ja to nebudem tolerovať, lebo ja chcem, aby v tomto meste spolu 

vychádzali ľudia. A hlavne aby Maďari vychádzali. Aby Maďari neboli tu roztrieštení na 3 časti 

a konečne som musel usúdiť, že kde je tá chyba. A chyba  je vo vedení Csemadoku. Tam sa 

polarizuje maďarská menšina. Nie tu v meste, ani, ani nie tu jak sa medzi nami poslancami 

a primátorom. Takže pán poslanec Beke, prosím vás, za 10 rokov čo urobila inštitúcia, ktorá je 

financovaná z maďarskej strany, pre toto OZ, ktorá vychovala 120 detí. Nech sa páči 

odpovedzte mi. A môžeme potom rozprávať ďalej. Prosím zapnite pána Bekeho. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za výzvu ako len. Ja len na to toľko viem ako len povedať, že každá organizácia 

čo ako len aj tu v tej tabuľke figuruje, ale čo aj pôsobí v meste, ktorí, ktorí nepožiadali o tieto 

o, o finančnú podporu sú samostatným ako len subjektom. Každý sám organizuje svoju činnosť. 

Ani Csemadok nemôže zasahovať ako len do činnosti Kincskereső, ani Kincskereső nemôže 

zasahovať do činnosti ako len Csemadoku. Má každý ako len zvolený, zvolené svoje vedenie. 

Oni rozhodujú, že čo robiť, čo robia, akú činnosť vyvíjajú a, a ako podporia trebárs, keď sa 

jedná o maďarskú organizáciu, tak maďarskú menšinu žijúcu ako len tuná tu v Rožňave. Takže 

ja nebudem ako len v tomto smere ako len ani obhajcami ani vypovedávať. To smutné je to, že 

tieto organizácie väčšinou, čo aj hovoríš pán primátor, musia fungovať od, z peňazí, finančných 

prostriedkov zo zahraničia. Čiže z Maďarska. Tuná to odvádzame dane, tu robíme 

a nedostaneme naspäť to, čo by nám patrilo. To je dosť smutné ako len. Takže máš pravdu ako 

len v tomto smere. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec ja som vám dal otázku. Je tu inštitúcia, ktorá je tu 75 rokov. Prichádzajú do tej 

inštitúcii tisíce a tisíce euro. Ja môžem aj povedať, že náhodou aj cez 200 tisíc máte na účte, 

len tak náhodou niekto mi to tu poslal výpis z účtu. Hej. A to viem dokázať. Sa chcem pýtať. 

Otázka bola. Je inštitúcia, ktorá je podporovaná z maďarskej vlády a prichádza tu v dobrej vôle 

pre maďarskú menšinu prichádzajú sem peniaze. Čo urobil Csemadok pre toto združenie. 

Jedinečné združenie, si myslím, na celom Slovensku som nevidel ešte takéto veľké združenie 

a takúto zanietenosť. Čo maďarská vláda urobila, nie maďarská, Csemadok, čo urobilo pre toto 

združenie. Si sa vyhýbal. Išiel si cez tabuľku, išiel si rozprávať o maďarskej, už si išiel do veľkej 

politiky, za 10 rokov okrem toho, že ich vyhnali na ulicu, kde si musia teraz zháňať peniaze cez 

projekty, aby na druhej strane ulici si prenajali priestory, kde musia mesačne platiť okolo tisíc 

euro. Takže to je len, len nájom je 12 tisíc euro. Nehovoriac o tom, keď sú veľké zimy, že ešte 

koľko na kúrenie a teraz energie ak im stúpli hore. Prosím pán poslanec nevyhýbaj sa otázke. 

Buď priamy čo urobilo. Urobilo niečo alebo nič? Toľko. Lebo požadujete od mes...my mesto 

sme urobili. My s čistým svedomím som povedal, aby si združenie prepísali do Rožňavy, aby 

sme ich zo začiatku vedeli podporiť zo sumou 4 700 euro. Aj to len kvôli tomu, že tento rok 

máme len čisto taký istý rozpočet ako minulý rok, lebo bol kovid. Nechceli sme zaťažiť, boli 

tu dosť veľké finančné výpadky ohľadom navýšenia elektriky a plynu, tak zato sme do týchto, 

či do kultúry, či do športu dali rovnaké sumy ako minulý rok. Sme nenavyšovali. Tak ako pán 

Kobezda spomenul, že by trebalo. Samozrejme tých peňazí tam treba veľa, lebo keď chceme 

rozvíjať kultúru, šport v našom meste, tak tie dotácie sú dosť dôležité, aby sme mali. Ja chcem 

len jednu odpoveď. za 10 rokov inštitúcia, ktorá má sa starať o Maďarov, čo urobila pre túto, 
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toto OZ, ktoré vychováva 120 detí za posledných 10 rokov. Nech sa páči pán poslanec a potom 

môžeme ukončiť debatu. Dám priestor ostatným. Bez výhyby. Nevyhýbať. Urobilo niečo, alebo 

neurobilo. Môžem pána... 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Áno ja len toľko viem ako len na to povedať, že osobne ja som len členom základnej organizácii 

Csemadoku. Nie som vo vedení. Nemám ani prehľad o tom, že koľko ako majú ako len na účte. 

Ale určite, že základná organizácia takú sumu nemá, čo si ako len ty povedal pán primátor. Ale 

keď ty lepšie vieš ako len ich financie, tak potom určite je pravdy, určite ty máš ako len pravdu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nevyhýbame sa. Či vieme dačo, alebo nie.  

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ja nevyhýbam sa... 

 

p. primátor Michal Domik 

Nevyhýbame sa účty a takto.  

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Nevyhýbam, nevyhýbam, nevyhýbam sa ako len... 

 

p. primátor Michal Domik 

Prosím priamo. Takže neodpovedáš. Dobre.  

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Nie že neodpovedám, čo neodpovedám. Ja len o tom rozprávam, o čom viem ako len. A taktiež 

viem, že robia ako akcie v Csemadoku, čo bolo aj teraz výročná schôdza bolo prečítaných čo 

všetko ako len urobili. Poprípade môžem ako len vypýtať, že nech dajú ako len jednu kópiu 

z toho, že čo za činnosť vyvíjala ako len Csemadok. Toľko ti viem ako len povedať. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ale keď ste mali výročnú schôdzu, tak nám povedz. Dali sme dotáciu Kincskereső 5 tisíc euro. 

Veď v tej výročnej správe bolo spomenuté toto združenie, ste pomohli?  

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Toľko, toľko viem... Čože? 

 

p. primátor Michal Domik 

V tej výročnej správe či bolo už ne...nechcem rozvíjať, lebo máme tu aj inú tému. Sa 

ospravedlňujem páni poslanci, len ako fakt ako keď dakto ide polarizovať to ma ako v tomto 

smere čo ja chcem tu spájať hej, tak určite. Ale dakto musí urobiť to, že kde je zlo a kde 

nefunguje niečo, tak musíme vstúpiť tam. Ja som osobne s Bárdosom Gyulom, s predsedom 

Csemadoku, rozprával, že treba to rozpustiť a postaviť úplne nové vedenie Csemadoku, aby to 

konečne fungovalo. A to je jedno koho si zvolia, ale aby to fungovalo, aby sa to fakt postavilo 

na takú cestu, ako to má ísť. Tak ako to funguje na druhej strane, kde sa vychováva 120 detí.  

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Vieš, pán primátor, každá organizácia má ako len má svoje stanovy ako len. Takže aj toto, že 

či rozpustiť, alebo nerozpustiť. Len v zmysle stanov ako len je možné. 
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p. primátor Michal Domik 

Dobre. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

To, to aj pán Bárdoš ako len. Ja mnohokrát som ho rozprával s pánom Bárdošom, aj z Gorgelom 

ako len, vyšším vedením ako len Csemadoku. Ale zo, zospodu ako len vyvíjajú sa organizácia 

je ako len nie zhora dirigujú. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za priamu odpoveď. S faktickou pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Vrátim sa k projektom, ak dovolíte kolegovia a odpoviem kolegovi 

Bekemu. Projekty boli vyhodnotené na základe rozpočtu. To znamená oprávnených, 

neoprávnených výdavkov. Preto tá suma nie je percentuálne rozdelená, lebo pristupovali sme 

k projektom nie percentuálne ako to bolo doposiaľ, ale ako povedal kolega Kuhn, na základe 

rozpočtov a reálnych nákladov na dané podujatia. Ďalej chcem upozorniť, len takú poznámku 

kolegovi Bekemu, že 24. mája je predstavenie maďarské v divadle Actores v organizácii 

divadla Actores. A doposiaľ bolo nepísaným pravidlom, že všetky žiadosti, ktoré prišli na 

hosťovanie s maďarskou kultúrou sa presúvali automaticky do Csemadoku, aby sme ako 

Actores nezasahovali do činnosti v tom, že do ich výberu aké budú divadelné podujatia, pretože 

si myslíme, že, že mali o tom asi lepší prehľad ako my. Ale už aj toto sa ako keby tak maže 

a po tretie fond pre národnostné menšiny je na Slovensku, ktorý podporuje národnostné 

menšiny a podporuje ich na základe tiež žiadosti, ktoré podajú. A tiež nie sú 100%-tne plnené. 

To znamená, že nie keď, kto si podá žiadosť má aj finančné prostriedky z fondu. Ďakujem 

veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Tak po tretí krát upriamim pozornosť na bod rokovania a na tému rokovania 

a to sú dotácie, ktoré rozhoduje o nich MZ, komisie športu a kultúry. A rozhodujú podľa 

nejakých kritérií, nie podľa toho, či si nejaká 70 ročná alebo koľkokoľvek ročná organizácia 

zaslúži len kvôli tomu, že existuje. Ale je to, ako povedal kolega Kuhn, podľa kvality toho 

projektu. A, a samozrejme nie je pravdou, že mesto Rožňava nepodporuje národnostné menšiny 

v ich kultúrnych aktivitách. Je to presne naopak. Čiže ktokoľvek si môže podať, musí splniť 

kritériá VZN, komisia posúdi podľa kritérií, podľa toho, ako hovoril aj teraz kolega Kobezda, 

a či ten konkrétny projekt spĺňa naše požiadavky. Lebo my rozhodujeme o našich peniazoch. 

To sú naše mestské peniaze a presne na to máme komisiu, kultúru, kultúry a komisiu športu 

a máme kritériá vo VZN-ku, o ktorých rozhodujeme. Nie je to podľa osôb, nie je to podľa 

zásluh nejakých 70 ročných, nejakú komunistickú organizáciu. No takže buďme vecní prosím, 

buďme spravodliví a nepodsúvajme tu vymyslené veci, ktoré nie sú pravdou, len aby sme tu 

rozprúdili falošnú demagogickú diskusiu, ktorá sa nezakladá vôbec na nejakých faktoch. Sú to 

len demagogické fauly. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 
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Ďakujem pekne. Dovolím si aj ja zareagovať. Na jednej strane pán poslanec hovoríš, že nie si 

obhajca tejto organizácie, na druhej strane si členom tejto organizácie, čo si nám tu povedal. 

A celý čas vystupuješ ako obhajca tejto organizácie. Spomínal si vlastné orgány, má každá 

z týchto inštitúcií. Áno má, lenže tieto orgány nerozhodujú o pridelených dotáciách. O týchto 

dotáciách rozhoduje mesto a nie tieto organizácie. Tieto organizácie majú vlastné vedenie. 

Vlastné stanovy a na základe toho môžu podporovať kultúru. A je dosť smutné, keď to tak 

niektorá z nich nerobí respektíve si neplní svoje úlohy tak, ako to má vo svojich stanovách. 

Myslím, že rozdeľovanie týmto spôsobnom medzi tých kto komu dal, nedal, akým spôsobom 

pre maďarskú kultúru nepatrí do 21 storočia, patrí niekde do dávnej minulosti. Žijeme v tomto 

stredoeurópskom priestore všetci spoločne a práve naopak máme sa učiť spolupráce. A tu opäť 

je vyťahované niečo, čo sem absolútne nepatrí. Už len na závere len taký malý dovetok, že 

v podstate si na priame otázky nevedel odpovedať. Neuviedol si nič konkrétne z činnosti 

napriek tomu, že si členom tejto organizácie. Tak neviem či ako člen sa potom ani nezúčastňuješ 

týchto, týchto podujatí, ktoré by mala táto organizácia vlastne usporadúvať. Lebo, lebo neviem, 

či verejnosť má nejaké informácie. Podobne prikláňam sa ku kolegovi Kuhnovi, že nemám 

absolútne žiadne informácie o tom, že by táto organizácia vyvíjala nejakú kultúrnu činnosť. 

A teraz nehovorím, že pre deti. Aj pre dospelých. A keďže viem tak trošku po maďarsky 

v minulosti som sa zúčastňoval divadelných predstavení v maďarskom jazyku. V súčasnej dobe 

už dosť dávno som sa nezúčastnil žiadneho divadelného predstavenia. Zrejme niečo 

organizujete, ale chýba potom akákoľvek komunikácia s verejnosťou, lebo naozaj sa snažíme 

byť, byť v obraze a byť v centre diania, ale nepostrehol som takéto. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pán kolega Kobezda vážim si vás veľmi kvôli vašej práci. Kvôli tomu, čo všetko robíte pre 

kultúru, aj keď vás tak osobne nepoznám, ale, ale kvôli vašej práci určite si vás veľmi vážim. 

Ale o akých fondoch rozprávate. Teraz tuná rozdeľujeme, tak ako kolega Bischof povedal, 

mestské peniaze. Nesplietajme tuná fondy rôzne. Áno páčilo sa mi to ako, ako pán Beke vrátil 

pánovi primátorovi loptu, že, že pán primátor uvedie to, že organizácie, ktoré fungujú v meste 

Rožňava si musia zháňať peniaz z inokade, zo zahraničia. Tak jak ste vy povedali, nech si ich 

pýtajú z fondov. Ale ako by to odznelo, že z rožňavskej kasy teraz nie. Takže nechápem prečo 

by mne, alebo, alebo kolegovi Bekemu, alebo hociktorému poslancovi teraz prináležalo 

hodnotiť jednotlivé vedenia  OZ, alebo ktoré čo robí. Tak, tak mi nie, to vám hovorím, že my 

nie sme sudcovia tuná. Že budeme pranierovať vlastne jednotlivé vedenia, alebo jednotlivé 

stanovy OZ. Pochopte už ľudia. My sme tu na to, aby sme, my sme len poslanci. My nie sme 

žiadna, žiadna operatívna organizácia, ktorá, ktorá má posudzovať jednotlivé osoby vo vedení 

jednotlivých organizácií. Takže, takže vrátim ti pán primátor tú tvoju osobnú invektívu, ktorou 

si, ktorou si sa ma tak trošku dotkol. Mne z toho všetkého vychádza to, že... Ešte jedna 

poznámka. Strašne sa teším, že aspoň to OZ Kincskereső dostane na svoju činnosť dajaké 

prostriedky. Som veľmi rád a teším sa tomu. Ale záver mi vychádza z toho taký, že keď ste 

kamarát a blízky pánovi primátorovi vyrieši všetko. Kde sa máte prihlásiť, ako máte OZ 

zaregistrovať, všetko vyrieši, aj peniaze dostanete 90% toho, čo žiadate. Keď nie ste, tak 

bohužiaľ. Hej. Ale, ale stále sa vraciam ku výpočtu kolegu zástupcu primátora tých 13% na tú 

maďarskú kultúru. Mne to stále vychádza len tých 13% a je pekné, že všetky organizácie, ktoré 

sa venujú vlastne diskusným reláciám a neviem akým, zberu fotiek, že vlastne komunikujú aj 

s maďarskou komunitou. To už by bola obrovská tragédia, tak jak kolega Bischof to nazval, že, 

že kde do totality by sme sa dostali, keď až do takej miery by sa vylučovala tá maďarská 

komunita, že by odmietali v podstate maďarské fotografie, alebo maďarské diskusie, alebo 
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niečo také. Toto by bola už naozaj tragédia. Takže, takže dovolil som si taký, pán primátor, 

tieto, tieto osobné výzvy, ktorými sa tuná snažíš manipulovať túto situáciu, vrátiť takouto 

formou. Takže toľko z mojej strany. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja už len na také dopresnenie. Takže všetci sú mi kamaráti, ktorí požiadali a všetci dostali 

peniaze v určitých formách. Takže vlastne Kincskereső kamaráti, ja to aj beriem, ja som rád, že 

sú. Určite hej. Partnerské mestá kamaráti, tak isto dostali maďarská menšina. Centrum obnovy 

pamiatok, trebalo si pozrieť spätne ako obnovili dvere na veži, čo stálo oveľa viac, ale dostali, 

oni dostanú pýtajú 2 tisíc, 1 500 dostanú, ale urobia prácu za 2 500 euro. Mám sa hanbiť, že sú 

takto aktívni ľudia. Nech si, a ja som rád, že mám takých aktívnych ľudí v meste a konečne 

všetci sa zobúdzajú a všetci sa zobúdzajú čo sa týka aj sídlisk. Na sídliskách participatívny 

rozpočet funguje. Všetci zveľaďujú si. Nemajú problém. Pýta 3 tisíc a investujú 4 500 do 

spoločného majetku. Takže všetci čo sa, Dom matice kamaráti, Druživa kamaráti, partnerské 

mesto, šport, kultúra. Všetci kamaráti. Všetci dostali to. Samozrejme tu bolo spomenuté, máme 

tých 30 tisíc tak jak minulý rok. Odrazu prídu nové a Art in vivat Andrássy 7 tisíc. No viete pán 

poslanec dám 7 tisíc im, dám im, dám 6 tisíc, komu uberiem? Koncert nie, nemusí byť koncert 

vianočný taký aký je. Dajme ho len na polovičku. Neurobme maliarov. Zavolajme, nezavolajme 

12-tich ako to robíme desiatky rokov, zavolajme len 5-tich, lebo ja som sa rozhodol, lebo ja 

som ten človek, ktorý tu rozhoduje o týchto. A teraz vám poviem priamo. Ja som vôbec nevidel 

kto, čo žiada. A priamo vám to môžem tu verejne povedať. Až na kontrolu keď, keď doniesli 

na kontrolu, tak vtedy mi doniesli zoznam, že ako sa rozhodla komisia. Ja nevstupujem ani do 

pozemkov, ja nevstupujem ani do týchto. Tieto veci na to sú komisie. A vy chodíte na finančnú 

komisiu. A úprimne povedané, koľko razy som bol na finančnej ovplyvňovať dačo, čo sa má 

predať, čo sa má kúpiť. Nechodím ani na jednu komisiu, ani na druhú. Zato sú tam vzdelaní 

ľudia, múdri v tej brandži a zato im dávam dôveru a zato ste ich tam zvolili. Že tí ľudia majú 

byť nám poradným orgánom hej a oni nám majú poradiť, či ideme dobrou cestou alebo nie. Ale 

ani raz som nešiel ani na kultúru, ani na šport ani nikde, že kde, čo, ako. Oni sa rozhodli, doniesli 

nám a ja som len sem-tam poopravoval, že aha ešte sa nám zvýšilo 2 tisíc euro, viete čo, tak 

dajme tým Gemerským umelcom, alebo máme Haviar, super, dlhodobá práca, máme tu 

Permoníci. Tak isto boli jak sa volá chodia, vystupujú, pomáhajú tak isto reprezentovať naše 

mesto. Toto sú združenia, ktoré tu už roky. Mám teraz dakomu dať, že z ničoho nič si pýta 7 

tisíc, mám im dať 5 tisíc a mám zobrať Haviarovi, mám zobrať Permoníkom, mám zobrať 

Kincskereső, lebo nemáme peniaz? No keď raz máme len 30 tisíc, tak ako pán Kobezda 

povedal, áno treba navýšiť, lebo, lebo možno aj títo čo sú Art in a majú dobrú myšlienku, majú 

krásny projekt, alebo sú tam Banícke bratstvo hej. Aj oni možno dobre majú, ale nemáme 

peniaze viac. Takže my sa musíme rozhodnúť, ešte aj medzi tým, že áno sú tu niektoré 

podujatia, ktoré už roky fungujú a my ich chceme zachovať a dokázali nám títo ľudia, že to 

vedia robiť a nikdy nespreneverili peniaze hej, takže podporme ich naďalej. Nič iné. Toto ako 

v tomto smere, aby sme nešli, že ja tu rozhodujem. Ja som nebol ani na jednej komisii, takže to 

mi môžu páni poslanci, tam ste, pán Balázs aj vy ste na finančnej, aj na stavebnej alebo takto. 

Všetky tieto veci nechám na týchto ľudí a neovplyvňujem v žiadnom prípade nikoho v ich 

názore. Či sa predá nejaký pozemok, či sa kúpi, či sa pridá alebo nepridá. Takže to je len o tom, 

kde ste chceli zacieliť iným smerom. Ale vidíte, že ste vytvoril dosť veľkú debatu. Každého to 

urazilo, lebo každému to rozvírilo také trošku tá nervozita, že dakto vás obviní z toho, že sa tu 

niečo robí a je to nekorektné pán poslanec. Vidíte, že všetci poslanci sa chcú vyrozprávať, lebo 

ich to dusí hej. Takže my to neskončíme a vy sa usmievate, ale my neskončíme s jedným 

bodom. Hej takže dávam tak isto slovo pánovi Kobezdovi, ktorí je aj prvý krát poslancom 

zastupiteľstva v tomto volebnom období a, a preňho to je asi šokujúce, keď sa tu má dakde 
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obhajovať a s čistým svedomím rozdával a dávali tie, jak sa volá, všetci spoločne rozhodli 

o týchto dotáciách. Nech sa páči pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem pán Balázs aj ja si vás nesmierne vážim, ale dovolím si poďakovať pánovi 

primátorovi, že nezasahoval do práce komisie. Tento návrh je čisto návrhom komisie s tým, že 

ako povedali kolegovia predo mnou, sme prešli jednotlivé projekty. A po druhé o fonde na 

podporu národnostných menšín som len hovoril ako o druhotnom, alebo o ďalšom 

spolufinancovaní. Ja som nijak nehovoril, že odvádzajú maďarské menšiny dane tak im má 

patriť proste nejaká tá podpora. Ja som hovoril, že existuje fond, lebo vy ste povedali, že 

neexistuje už nič s kolegom Bekem. To znamená, že ja som len povedal, že aké fondy existujú 

a že nie každý je podporený. Naozaj sa prizerá na projekty a pán Kuhn to vie dobre posúdiť, že 

také, že percentuálny podiel neexistuje na žiadnom fonde. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Tak snáď sa dostávame do pokojnejších vôd tejto diskusie. Je veľmi poľutovania hodné, že sme 

takto falošne odviedli diskusiu, lebo téma, predmet je len schválenie dotácií na základe 

nejakých kritérií. Žiadna organizácia nemá automaticky nárok na dotáciu z mestského rozpočtu. 

Žiadna pokrač...podčiarkujem to slovo žiadna. Dávam ho do úvodzoviek. Žiadna. Teda ani tam 

nerozhoduje kritérium, že existuje nejaká organizácia 70 rokov. Posudzuje sa konkrétny 

projekt, tam sú kritériá, treba otvoriť VZN, treba si ho prečítať, treba tomu rozumieť a je veľmi 

smutné, že sa v Rožňave otvára v tejto otázke národnostná téma, pretože je to falošné, je to 

podlé, je to zákerné. A vidím pán kolega Balázs, že ste sa pekne pri tom usmievali. Podarilo sa 

vám to, ale neprejdete cez toto zastupiteľstvo týmto spôsobom. Je to od vás naozaj podlé, 

zákerné, zlé čo ste urobili teraz.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja len tak zhrniem, že 5 či 6 príspevkov pána kolegu stále to isté 

dookola o tom, že posudzujeme ľudí. Pritom tu každý deklaruje, že posudzujeme činnosť 

a výsledky. Výsledky. To, že si to niekto zoberie na seba, že sú to jeho výsledky, to nie je 

problém MZ. To je problém a tam by sa mal zamyslieť ten konkrétny žiadateľ. Týmto 

spôsobom sa pán poslanec snažíš manipulovať poslancov, ktorí a členov komisie, ktorí ten 

návrh pripravili, aby sa cítili nejak previnilí, alebo neviem. Ale ja to vnímam ako čistý 

populizmus a nič viac. Pán primátor ti povie, kde všade v podstate, v ktorých projektoch 

figuruje aj maďarská  menšina respektíve spolupracujeme či s partnerskými mestami atď. 

Znova si ideš to isté a našiel si si 13% a teraz už len v kontexte svojej myšlienky stále opakuješ 

mantru, že týmto a týmto málo. Populizmus. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. S faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Páni kolegovia ja sa usmievam na vás. Ja vaše myšlienky, tvojich 13% používam. Ty si ich 

povedal? Hej nie ja. To si ty si ich vypočítal. Ja som ťa nekontroloval,  či si to dobre vyrátal. 
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Takže ja, ja sa usmievam na tom, ako, ako viete doprava, doľava. Od kolegu Bekeho pán 

primátor chce, aby mu tu vymenoval, že čo robí Csemadok, aké je vedenie a nieviem. Toto nie 

je téma tohto zastupiteľstva, tejto debaty. Ja sa na tom usmievam, že kam všade dokážeme zájsť 

v jednej debate o rozdelení 30 tisíc eur pre kultúru v Rožňave. Ja sa nad tým usmievam. Ja sa 

nad tým. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja len opravím, lebo zas... neboj, nebudeme. Zato som sa spýtal pána Bekeho. Nie jednoducho. 

Zato som sa spýtal pána Bekeho, že čo robí Csemadok, čo nevedel odpovedať hej, že čo robí 

pre túto kultúru. Hej. Potom keď nevie odpovedať, prečo by sme mali tomuto združeniu, lebo 

ani my nevieme. Pán Kuhn chcel vedieť, že čo, čo sa robí, alebo takto hej. To je jedna. Tých 

13% bolo ešte v tom kontexte prvý krát, keď sme riešili len Kincskereső, že z celkovej sumy 

tých 30 tisíc, tých 4 700 je približne 13%. Hej, ale potom som vám ešte našiel, že Partnerské 

mestá, potom sme dali Besedný spolok 500 euro, potom sme dali ešte Maliarsky tábor hej, čo 

bolo ďalšie maďarské tak isto odvetvia. Takže to sa ešte ďalšie nabaľovali. Takže nehneva..., 

tak ako bolo povedané od pána poslanca Kobezdu, že nikde sa to nerieši na percentá. Pán 

zástupca možno na doplnenie, dačo som zabudol. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja som nepovedal náhodou to slovo populizmus pán kolega. Povedal som ho kvôli tomu, že 

v prvom svojom príspevku som položil jasnú otázku, aký by mal byť ten kľúč, ktorý by bol 

podľa teba spravodlivý. A na to si mi doteraz neodpovedal napriek tomu, že si 5 krát alebo 6 

krát zopakoval to isté. A znova, tak ako pán primátor povedal, si vytrhol z kontextu konkrétne 

veci. A toto je typický spôsob manipulácie populizmu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja by som najprv teda zareagoval na kolegu Bekeho, keď hovoril teda o tom, že teda sa mu zdá 

nespravodlivé, že občania maďarskej národnosti platia dane a nič sa pre nich nerobí. No okrem 

toho fondu na podporu kultúry národnostných menší, ktorí sa zvykne sa spomínať teda používať 

pojem Kult minor, ako nejaká marketingová značka, ktorý slúži špeciálne na tento účel, myslím, 

že pod ministerstvom kultúry jak sa nemýlim. Minulý rok bol schválený zákon NR podľa 

ktorého strešná organizácia Csemadoku dostáva ročne 300 tisíc na svoju činnosť. Takže, takže 

to je, to sú konkrétne veci. A teraz tak všeobecne k tej debate. Organizácie, ktoré sa venujú či 

už športové, alebo kultúrne, alebo iné OZ väčšinou fungujú na tzv. viaczdrojovom financovaní. 

Chcel by som sa spýtať kolegu Kobezdu, keď môže prezradiť minulý rok ste mali z nejakých 

nadácií peniaze ako, ako Actores? 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím zapnúť pána Kobezdu. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Som zapnutý. Samozrejme. My nie sme plne dotovaní mestom. To znamená, my všetky 

inscenácie robíme z grantových prostriedkov. Pri inscenáciách asi z dvoch zdrojov. Pretože 

tých prostriedkov na podporu inscenácií divadelných nie je tak veľa.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  
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Ďakujem. No ja sa chcem spýtať, ja som sa pýtal na, na to, že akú činnosť vykonáva Csemadok, 

na ktorú by ako mal dostať tie peniaze. Keďže vlastne celé to začalo tým, že vy ste sa ozvali 

pán kolega Balázs, že prečo Csemadok nedostal nič. Tak ja teraz na rozdiel od kolegov 

niektorých tuná neviem veľmi dobre maďarsky, ale mám známych kamarátov v Rožňave, ktorí 

sú príslušníkmi maďarskej menšiny a od nikoho z nich, s ktorými som sa rozprával za niekoľko 

rokov, som nepočul nejakú chválu na Csemadok. Práve naopak. Vy ste vlastne prvý a kolega 

Beke druhý, ktorý tuná nejak, nejaké proste pochvalné slová respektíve vo vašej strane tu nešlo 

ani o nejaké pochvalné slová, len lobizmus, lebo tiež ste tu nezačali vymenovávať nejaký 

zoznam akcií, ktoré robí Csemadok a, ale len teda ste položil otázku, že prečo nie. Takže to 

vyzerá ako lobizmus. Ale teda akože ja som sa doteraz stretol len s kritickými hlasmi na, na 

ohľadne fungovania Csemadoku. To ako vyštvali Búzavirág, ako im vlastne ukradli názov, 

pretože ten bol registrovaný na Csemadok. Takže museli založiť proste nov...OZ pod iným 

názvom a teda vykonávajú tú činnosť napriek tomu, že im boli hádzané polená pod nohy a stále 

čakám odpoveď, že čo také skvelé robí Csemadok okrem toho, že zorganizuje zájazd do 

Maďarska do divadla. Akože fajn akože aj to je súčasť kultúry, len ako neviem či toto je to, čo 

práve máme najviac podporovať. A preto sa, a preto by ma zaujímalo, že, že aké teda skvelé 

projekty mal ten Csemadok, na ktoré mu dali, dostal peniaze z iných zdrojov. Hej, že sa 

uchádzal o zdroje aj niekde inde, na kraji, na celoslovenskej úrovni. A proste niekto im dal 

peniaze, len my sme tí, v Rožňave sme tí, ktorí Csemadoku nechcú dať peniaze na nejaký skvelý 

projekt. Tak neviem, či sa dočkám odpovede. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Absolútne krátko. Ja by som len chcel podotknúť, že tá komisia kultúry je dostatočne zložená 

tak, aby tie národnostné menšiny boli absolútne ako vyhovené každému, čo potrebuje hej. 

Určite tam nie sú nejaké nástroje, ktoré by boli proti tým národnostným menšinám. Sú tam 

nejaké korene aj 100%-ní Maďari. Takže ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Demény nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Dobrý deň. Všetkých vás chcem pozdraviť no a dám možnože bodku za týmto všetkým. Áno 

súhlasím s pánom poslancom Kelecsényim. Áno naša komisia je národnostná. Máme tam Robo 

Kobezda predseda, Miroslav Demény podpredseda, viem po maďarsky, v komisii je Valéria 

Icso vie po maďarsky, Rado Kovács vie po maďarsky a mám tam ešte Petera Palguta. No a keď 

si to rozložím na drobné tieto peniaze z komisie kultúry, z komisie kultúry celková suma je 30 

tisíc, ale prerozdelených je 28 500. 1 500 je stále na primátorovi komu ich dá. To lebo približne 

do septembra, do októbra. No áno máme tam nuly. Je tam prvá nula Csemadok. No nemôžme 

dať nejaké peniaze Csemadoku, čo má zavretú bránu na kladku a ktorá nerobí žiadnu činnosť. 

To je po prvé. Po druhé máme tam, áno je tam ako hovorí pán primátor, rýchle ten projekt, nie, 

nie, nie ešte to som, vivat Andrássy. Áno je to projekt júl, august, ale je to viac-menej 

propagácia obci Betliar. Tak sme dali 0. To je po ďalšie. No a máme tam ešte je ďalšiu 0. Máme 

tam centrum poradenstva a prevencie, otvorenie terapeutického krídla. Áno je to rozpočtová 

organizácia po prvé a si myslím, že nemal by, nemalo by mesto podporovať štát, ale naopak 

štát by mal podporovať mesto. Tak asi toľko k tomuto. K týmto projektom. Ďakujem pekne. Jaj 

ešte máme tam, pardon, áno ešte máme tam aj Gemerský banícky spolok Bratstvo. Je to áno je 

tam 0, ale ešte je stále na primátorovi, komu dá tých 1 500 euro. A my sme ako vôbec, základ 
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tejto, prerozdelenia týchto financií je pre tie spolky tu, ktoré robia viac-menej s deťmi 

a s mládežou, ktorí vychovávajú kultúru v tomto meste. Tak zatiaľ je to tak rozdelené. Ďakujem 

vám pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

No dúfam, že už posledný krát v tomto bode. Ospravedlňujem sa za obťažovanie aj verejnosti, 

aj kolegov a, a prítomných v sále. Chcem sa opýtať kolegov Bekeho a Balázsa, či sa už niekedy 

zúčastnili takejto debaty na komisii kultúry alebo športu, kde malo prísť k rozdeľovaniu peňazí 

a či sa zúčastnili diskusie. Lebo pamäť je taká vec zradná, môžem sa mýliť, že si vás nepamätám 

ani na jednom z týchto rokovaní. Ale, keď ma presvedčíte o opaku tak sa vám ospravedlním. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Balázs s faktickou. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Matúš, keď sa neurazíš, ja nie som tvoj podriadený. Ty nie si môj riadiaci manažér. Ja ti 

nemusím reportovať Matúš. A úplne zbytočne by som šiel na tvoju komisiu, lebo v podstate aj 

tak si spravíte to, čo si vy medzi sebou dohodnete ako vaša skupinka. Takže zbytočne by som 

tam chodil. Vieš takže je to, je to úplne, nedávaj mi takéto otázky. Nenúť ma na takéto 

odpovedať a nepýtaj sa a nenúť ma, aby som ti na toto odpovedal, lebo iba takto ti viem 

odpovedať. Ináč nie.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Áno aj to je odpoveď, ako tu zaznelo. Niekoľko poznámok. Na mikrofón si vykáme, ďakujem. 

Inak si tykáme, mimo mikrofónu samozrejme. Druhá poznámka nie nie ste môj podriadený 

kolega Balázs a je to len otázka kolegiálna ako poslancov, ktorí rozhodujeme o mestských 

peniazoch a na čo budú vynaložené. Táto debata už dávno stratila svoj zmysel, takže. Hej ste 

to zaklincovali obidvaja. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne. Pán Bischof nemusíš sa ako len ospravedlňovať ako len za svoje ako len 

názory a výroky, čo si ako len proti nám ako len si uviedol. Ani, ani o to ako len jak si ako len, 

jak si sa  vyjadril o Csemadoku, že akou organizáciou ako len je. Potom pán primátor by mohol 

povedať pánovi Bárdosovi, že čo, čo má ako len za, že akú komunistickú ako len organizáciu 

vedie. A, a jednu vec vám ako len poviem, či dostalo Csemadok ako len nejakú podporu, alebo 

dotáciu od mesta, alebo nie, ale to som si vedomí aj viem ako len to, že ešte prežije viac vedení 

mesta ako len Csemadok aj do budúcna. A či, či dostane podporu, či nie ako len. Čiže existovať 

aj to bude. Darmo budete ako len, darmo budete ako len skrotiť jeho ako len činnosť s takýmito 

spôsobmi a ako len fungovať bude naďalej. To som presvedčený. Majte sa. 

 

p. primátor Michal Domik 
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Ďakujem pekne. Určite aj ja som presvedčený, že keď sa dá kladka na nejaké dvere a je to 

zavreté, tak určite prežije ďalšie desiatky rokov, ale nebude funkčné. No ale ako, ale roky sa 

počítajú aj takto. Takže ako beriem to tak isto ako...Občas, no dobre. Takže ja si myslím, že 

emócie dajme bokom, vráťme sa na dajakú vlnu. Dobre? Takže som veľmi rád, že už nemáme 

žiadneho diskutujúceho, sme si to všetko vyrozprávali. Uzatváram diskusiu. prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prerozdelenie finančných prostriedkov 

z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2023 pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské, sociálne 

organizácie, OZ a RZ pri MŠ a ZŠ podľa predloženého návrhu viď tabuľku č. 1 vo výške 

28 500. Ukladá zverejniť prerozdelenie finančných dotácií na webovom sídle mesta a úradnej 

tabuli. Nech sa páči páni poslanci hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržal sa je.., zdržal sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10 Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta 

Rožňava v roku 2023 pre športové kluby 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Dávid nech sa páči. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Ďakujem pekne za slovo. Komisia športu odporúča MZ schváliť prerozdelenie finančných 

prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2023 na činnosť pre športové kluby podľa 

predloženého návrhu. A chcel by som sa priznať, že neviem, pre aké národnosti, ale viem, že 

pre Rožňavčanov.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Bolo to krásne, bolo to teatrálne. Chcel by som sa opýtať, v podstate Loptoši Rožňava, ktorí sa 

venujú výlučne deťom, pred chvíľou si to tu pán primátor trošku vyzdvihoval, tú, tú, tú, to 

fokusovanie na tie deti, prečo majú nulu? By ma pyt....by som sa chcel opýtať. A či, ja viem, 

že väčšina zastupiteľstva sa venuje futbalu, hej. To vlastne futbal je ten, čo najviac ľudí sklbuje, 

a vlastne najviac ľudí ho sleduje. Ale 2,4 milióna eur ide tohto roku do futbalu, do investícií, 

že či náhodou aspoň tu sa nedalo trošku ubrať, že z tých 36 tisíc žiadaných, 30 tisíc v podstate 

je zase najvyššia suma schválená pre futbal. Ja držím palce futbalistom aj v podstate dospelým, 

aby sa dopracovali do tej súťaže kde, kde cielia, ale, ale, pri, pri futbale tam by som rád uviedol, 

že investície idú do futbalu. Najvyššie investície. Do žiadneho iného odvetvia, ani škôlky, čo 

kolega Kuhn zvykne vlastne uvádzať, ani do tých nejdú také investície ako do futbalu. Ale 

hovorím, keď sú, keď majú svoj cieľ a, a budú mať zmysel, tak, tak nech sú. Ale nájomné za 

MFK platí mesto, elektriku, energie za MFK platí mesto, polievanie platí mesto, to znamená 

vodu, investície 2,4 milióna. Ešte aj pri prerozdelení vlastne prostriedkov musí ísť najviac na 

futbal? Ja viem, že ste poslanci veľa z vás poslancov ste blízko futbalu. Len či už náhodou sa 

nedalo napr. na bedminton kúštik, miesto 4 450 viac prostriedkov. Možno že sú individuálne 

športy, o ktoré keď sa zaujímate, že už niektorí majú problém, že čo z toho pomaličky 

nakupovať, lebo našťastie sú dobrí, majú viaczdrojové financovanie, ešte prispeje mesto. A, 

a hovorím, mne tak trošku tuná na tí Loptoši. To, to bola prvá otázka. Na tú by som poprosil 

odpoveď. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Nie, nie budem odpovedať, vieš ako. Jednoduché to je pán Balázs. Máte tabuľku 

otvorenú? Pozrite sa na spodok, čo je tam napísané. Z rezervy primátora. Chcem nahlas, aby 

ste povedal. Áno, áno môžete. 
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p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Takže vlastne komisia, komisia vlastne prerozdelila podľa pravidiel, ktoré má a udelila 0. 

A muselo to dôjsť k primátorovi a tam primátor vlastne sa rozhodol, že tých tisíc eur, z tých 1 

920 pridelí. Takže ďakujeme pán primátor v podstate za detský šport, za všetkých obyvateľov 

mesta. Áno. Ale komisia, ktorá sa riadi VZN, ktoré je, prerozdelila 0.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja sa už musím usmievať. Ako ja začal, nesledoval som politiku, to je, teraz trošku sledujem aj 

tú veľkú politiku, ale ako fakt vy si neuvedomujete, aký ste populista. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Hej? Super. 

 

p. primátor Michal Domik 

Vy Loptošov spomeniete, ale že Loptoši sa premenovali na Rožňavských vlkov to ste 

nespomenuli.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
To je omyl. 

 

p. primátor Michal Domik 

Fakt? Pozrite si minuloročnú tabuľku. Tam dostali Loptoši. A pozrite si, koľko dostali Loptoši. 

Ja vám poviem z hlavy. Loptoši dostali tam 6 tisíc euro. A ja vám z hlavy budem hovoriť čísla. 

Pozrite si tabuľku lebo ako v tom som ja ako hej. A teraz dostali Rožňavskí vlci 4 tisíc, ja som 

áno, mám ospravedlňujem sa hej Loptošom o 30 eur menej dostali. Lebo teraz Rožňavskí vlci 

dostali 4 970 a odo mňa ešte rezervu tisíc. To je 5 970 a minulý rok dostali 6 tisíc. 

Ospravedlňujem sa o 30 euro sme dali menej. Z hlavy vám budem rozprávať čísla. Môžete to 

so mnou kontrolovať, či mám na to, alebo nemám na to. Hej. Takže vy spomínate, že minulý 

rok Loptoši dostali 6 tisíc euro a tento rok dostali odo mňa tisíc euro ako bolestne hej. Ale zo 

začiatku ste povedali, že nedostali vôbec. Ale majú tam tisíc, lebo to sme už rozhodli, kde dáme. 

Hej. A ale medzi tým ste zabudli povedať, že Loptoši založili ďalšie združenie, kde vlastne tie 

deti sa posunuli vyššie, kde už chodia s nimi, klobúk dole, som rád, že sa vyvíja aj táto zložka 

detí, a chodia reprezentovať, na Rožňavských vlkov, kde dostali 4 970 euro. Takže dostali fakt 

o 30 euro menej. Ja sa ospravedlním za tento prešľap, že sme dali menej. Ale žiadne, že 

nedostali, len sa premenovali na inú organizáciu, OZ. Takže dostali tú istú časť, ktorú aj minulý 

rok a všetky organizácie, všetky združenia dostali skoro tie isté peniaze. Česť výnimkám, že 

ešte aj basketbal sme neukrátili, nakoľko muži sa zriekli, ako klobúk dole pred nimi, že si 

povedali, že netreba im toľko peňazí, tak sa zriekli o 2 tisíc euro menej a tie 2 tisíc euro, keď 

dobre si pamätám, tak sa dalo ženám. Môžeme si pozrieť. Takže ŽBK Rožňava žiadal, predtým 

žiadal koľko ŽBK vieme? Predtým žiadali 8 tisíc. Dostali. A tento rok ŽBK žiadalo 6 tisíc. Hej. 

A dostali 5 tisíc v rámci a máme tam ženy ŠPD žiadali 14 100, minulý rok koľko dostali? 6500 

a tento rok dostali 8 tisíc. Hej takže navýšili sme o tú sumu. Takže žiadne také, že sme ukrátili. 

Všade sú tie sumy a to je potom aj to, že futbalisti minulý rok 30 tisíc, tento rok 30 tisíc. Medzi 

tým ja iba vám s čistým poviem, len 23 tisíc máme cestovné, ktoré sa nedá, že fiktívnymi 

faktúrami ako sa to robilo predtým za basketbalistov. Hej tak len toľko ide na čisto dopravné 

pre našich žiakov. Až toľko máme detí. Takže my tam ešte dresy od sponzorov a ostatné tieto 

minimálne klub potrebuje dajakých 100 tisíc. Takže ešte 70 tisíc krížom-krážom aj pre deti 

dresy, lopty budeme z vlastných zdrojov hľadať, lebo tento rok viac peňazí sme neodsúhlasili 

v MZ pre športy. Budúci rok ako pán Kobezda aj do kultúry, aj do športu navýšime a budeme 
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sa snažiť, aby. A zas ten populizmus, že do futbalu ide milión, 2 milióny, 1 800 tisíc. Dobre, 

ale nie z mestských peňazí. Pravda? No tak. Ale dá tam florbalový, futbalový zväz za 300 tisíc, 

KSK a 1 100 tisíc ideme z európskych fondov. Povedzte koľko toho pre mesto? 1 100 tisíc ide 

z európskych fondov, 300 tisíc ide zo SFZ, 250 tisíc ide z KSK. Hej to je 1 650 tisíc. Robí sa 

ešte VO sa teraz kontroluje. Takže maximálne tá priemerná cena bola 1 800 tisíc. Takže 

maximálne hodnotu 1 800 tisíc, keď aj tá stredná cesta bude tak maximálne 1 800 nás bude to 

stáť takže 150 tisíc bude stáť a budeme mať majetok za 1 800 tisíc. Netreba tu volať, že do 

futbalu a my dávame, nie mesto. Ale to je len druhá práca, plno ľudí, plno ľudí, celý MsÚ 

pracuje, ale nie len na tomto projekte. Budúci rok už dávame zimný štadión. Už pripravuje sa 

zimný štadión, opláštenie zimného štadióna. Máme projektovú dokumentáciu, máme stavebné 

povolenie a z tohto istého projektu budeme chcieť, zimný štadión momentálne je 

predpokladaná hodnota 2 800 tisíc, 1 100 tisíc vieme z tohto projektu z európskych fondov. Zas 

oslovím pána Trnku predsedu KSK. Zas budem musieť osloviť SĽHZ a zas trošku, určite 

nebudete mať nič proti tomu, zas aby aj mesto niečo prispelo k tomu, aby sme konečne po tých 

40-tich rokoch mali opláštený ten zimný štadión. A potom zas sú plány na čom pracujeme, keď 

nedajbože budem veľmi rád, že by bola výzva a zas aj na dajaké kúpalisko, aby sme a takto 

pokračujeme. Takže prosím neriešte to, že do futbalu alebo takto. To je len súčasťou jednej 

takej veľkej práce všetkých ľudí. Projektoví manažéri, stavební, právnici. Všetci sme pracovali 

na tom teraz aby ten projekt bol úspešný. Ale ako téma zase futbal. Viete, že je citlivá téma tak 

ako, ale mňa to už úplne jak sa volá nevyvedie. Robím to dobre ja si myslím, stále si poviem, 

že dostal som 100%-tne viac hlasov od občanov, takže určite nebol to ako bolo prezentované 

na začiatku prvých volebných, že ešte aj na námestí bude ihrisko. Takže videli aj tú prácu, že 

nie len futbal ide, ale idú aj všetky športy. A samozrejme tak, ako som vám dal sľub, určite 

budem pracovať aj na tom, aby sme aj ten basketbal dali pod jednu pyramídu, pod jedno 

vedenie. A budem rád, keď budeme spolupracovať na tom, aby  to fungovalo, aby tie peniaze 

naraz do jedného basketbalového tímu išlo a aby sa nerozbíjali tí tréneri, tí štatutári, lebo aj tam 

je nevraživosť. A to je presne ako pri tej maďarskej menšine. Aj tu cítim dosť, že sa tu sú 

rozhádaní títo ľudia a navzájom sa špinia. Tak budem chcieť, určite urobím všetko, aby sme 

našli také riešenia, aby sme to dali pod jednu strechu, aby vychádzali spolu a aby napredovalo 

potom rozvoj mládeže v basketbale. Lebo je tam dosť veľký potenciál hlavne ŽBK, nakoľko 

tam nie je kolektívny šport v našom meste pre ženy a dievčatá. Hej takže to budem veľmi rád, 

že keď aspoň toto sa rozvíja na úplne. A budem s každým športom tak ako je pingpong Ggeológ 

čo robia, klobúk dolu pred nimi, že sme na najvyšších priečkach, a budem sa snažiť, aby každý 

jeden šport teraz vidíme karate išli reprezentovať, veľmi pekné výsledky nám priniesli, džudo, 

vlastne džudo, karate, takeawondo všetky tieto zložky nám nosia veľmi pekné úspechy aj zo 

zahraničia. Takže všetky tieto združenia sú podporené športové. Len bohužiaľ mali sme len 

rovnakú sumu ako minulý rok a nevedeli sme ani pridať, ani ubrať. Ale si myslím že, ešte raz 

sa ospravedlňujem za tých 30 eur, že nedostali Loptoši ako minulý rok. Nech sa páči dávam 

s faktickou znovu. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Dobrá poznámka pán primátor. Áno basketbal, bedminton a niektoré tie individuálne športy sú 

tie, ktoré zahŕňajú aj dievčatá, aj ženy a sa tam môžu vlastne realizovať aj druhá polka našej 

populácie. Takže dobrá poznámka, že aj to by trebalo zohľadniť. No a poďme teraz na tú tému, 

ktorú ty si pán primátor naznačil. To je pekné, že tie projekty podávame. Strašne veľa ľudí 

z mesta, externých firiem a kade kto pracuje na tých európskych projektoch, ale pán primátor 

už si primátorom 5-ty rok, druhé volebné obdobie. Už bude treba v podstate dajaké tie európske 

fondy doniesť, lebo zatiaľ také tie menšie projekty niekoľko prišlo, ale také rukolapné, 

schválené veľké projekty dajak neviem či registrujeme. Už, už tu je kolega Kuhn, ktorý je, ktorý 

v podstate je odborník na túto problematiku. To, to ja z plnou vážnosťou hovorím, lebo vy sa 
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vlastne považujete za odborníka na túto problematiku. Zvyknete hovoriť, že koľko tých 

prostriedkov tečie z tej únie na Slovensko, že či už by sme, už by nebolo na čase, že dajaké 

veľké projekty položiť na stôl pre tú Rožňavu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

To len vám môžem odpovedať na to, že mám na to ešte ďalšie 4 roky. Hej, všetko je v príprave. 

Keď sa rozprávalo, každý pred...ja som nikdy nepovedal, môžete si spätne pozrieť, nedal som 

si do kampane, že opláštim zimný štadión. Ale viacerí primátori a poslanci si to povedali. 

Pravda? Predošlých 10, 12 rokov, 20 rokov. Každý to dal. Ale nikto nevypracoval projektovú 

dokumentáciu. Ten základ. Projektová dokumentácia je základ a stavebné povolenie je druhý 

krok a výzva je tretí krok. Takže už len čakáme na výzvu, kde môžeme. To iste aj 

s cyklochodníkom. Už by sme mohli možno cyklochodník tak isto podať, no bohužiaľ je to 

momentálne je výzva len nad 20 tisíc obyvateľov. Čakáme, kým bude do 20 tisíc obyvateľov. 

Takže aj tam sa pracuje na tom. Už pracujeme, finišujeme. Máme všetky vyjadrenia týchto 

majiteľov pozemkov, ktorí vlastnia pod cyklochodníkom. Takže máme od nich už súhlasné 

stanovisko, že nám dovolia, aby sa ten cyklochodník postavil. Takže aj stavebné povolenie na 

ten cyklochodník, to je tá druhá fáza hej, bude, čoskoro bude v tomto, že už budeme mať aj 

stavebné povolenie na cyklochodník. A pracujeme na tých veľkých projektoch. Aj školy výzva. 

Napríklad dobre vy poviete, vy ma môžete kritizovať, že áno ja som tu spomenul Zlatú he. 

Veľakrát som spomenul Zlatú, Ernesta Rótha. Hej. A čo mám robiť, predtým vyšla výzva, kde 

bol maximálna dotácia milión euro, 5% čo som spomínal a Zlatá bola 1 600 tisíc. Mimo 650 

tisíc. spoluúčasť 650 + 5% z milióna to je 700 tisíc by sme mali z vlastných zdrojov. Čo boh 

nedal, s prepáčením takto pekne povedané, vyšla výzva, kde celá suma sa dá prefinancovať. 

Tak radšej prerobím, radšej zastavím celý ten projekt, kde by sme museli dať spoluúčasť 700 

tisíc a radšej poďme do toho, kde je výzva, kde je obnova pamiatok, lebo patrí to už aj do 

pamiatky, nakoľko to je v 1962 bola postavená a všetky budovy, ktoré pred rokom 1980 boli 

postavené, tak sa dajú renovovať a opravovať. Tak ideme do toho projektu, že keď aj 

momentálne cena vyrástla na dajaký 1 800 tisíc, tak tú sumu nám refunduje projekt. Že 

nebudem mať malú spoluúčasť, len 50, 80 do 100 tisíc budeme mať náklady. A predtým by 

sme mali 700 tisíc. Usporili sme 600 tisíc len na tom jednom projekte, že sme ho dali prerobiť 

a pripravili sme to nanovo, aby to spĺňalo všetky podmienky. Lebo každá výzva má určité 

hranice, ktoré vlastne chcú, aby boli dodržané. Tu je momentálne ešte aj len to, že 30% úspora 

energií by sa mala dať, aby sme dosiahli 30%-tnú. Tam predtým v tom ešte bol 50%. Hej takže 

ešte lepšia výzva a nepotrebujeme spolufinancovanie. Takže zato človek potom radšej 

prehodnotí a usporí pre mesto 600 tisíc a radšej si urobí viac práce a preto niektoré tieto 

projekty sa predĺžili a ideme do ďalšej výzvy. Ale aj to vám môžem, že do mesiaca sa tá výzva 

podala. Aj Ernesta Rótha sa podáva, aj Zlatá sa podáva a z toho, že nebudeme musieť mať už 

žiadnu spoluúčasť len minimálnu. Tak na také doplnenie by som vám vedel potom. Dobre, 

takže ja si myslím, že za tie 4 roky minimálne vám môžem tu garantovať, že dajakých 8 

miliónov sa donesie do nášho mesta cez eurofondy. Veď som sa odvážil to povedať, že urobím 

všetko lebo chcem veľmi dynamicky. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem za slovo. No neviem, či som odborník na eurofondy, ale je fakt, že sa im venujem asi 

25 rokov. Ja by som nebol taký odvážny ako pán primátor, že, že by som garantoval nejakú 

sumu, že dostaneme, ale tak to už je jak sa pán primátor rozhodol. Len chcem teda takú osvetu, 

keď, keď si smiem dovoliť. Lebo ľudia tomu niekedy celkom nerozumejú a stále tvrdia, že 

prečo ten proste tie projekty sa nerobia, prečo ich Rožňava nerobí. Európske fondy fungujú v 7 

ročných programových obdobiach. Jedno programové obdobie bolo od roku 2014 do roku 

2020. Ďalšie začalo v roku 2021 a bude do roku 2027. V rámci tých programových období ešte 
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platí pravidlo N+3. To znamená, že projekty ešte môžu dobiehať a byť refinancované ešte 3 

roky po skončení programového obdobia. Čiže programové obdobie 2014-2020 už skončilo, 

ale ešte do konca tohto roku dobiehajú projekty z predchádzajúceho programového obdobia, 

ktoré majú byť dokončené a, a proste refundované, zaplatené. Zároveň teda od roku 2021 

prebieha nové programové obdobie no a tam, tam ten proces je, je byrokratický. To znamená, 

že v prvej fáze sa EÚ rozhodne, ktorý štát koľko peňazí dostane, potom tie a povie, aké sú 

priority. Na základe toho tie jednotlivé štáty majú pripraviť svoje programové dokumenty, kde 

povedia či aký dôraz budú klásť na životné prostredie, sociálne veci, dopravnú infraštruktúru 

atď. A tieto musia, vlastne tie plány musia predložiť do EÚ na schválenie. Ten náš Slovenský 

ten strešný plán bol schválený na jeseň minulého roku. Programové obdobie začalo v januári 

2021, až na jeseň 2022 bol ten plán schválený EÚ. A to nie sme, to sme neboli ako posledná 

krajina v EÚ ešte, mnohé to ešte vtedy nemali schválené. No a keď to je schválené teda EÚ, tak 

sa môžu začať pripravovať vlastne výzvy. Čiže v tejto chvíli, ako nemám prehľad o všetkom, 

ale tých výziev, výziev v tom novom programe VO2 ešte veľa vyhlásených nebolo. Dokonca 

neviem, či vôbec bola nejaká vyhlásená, lebo ja som, ja som sa venoval iným veciam trochu 

v rámci eurofondov v poslednom období, nie písaním žiadostí o granty. Ale, ale ten informačný 

systém pre eurofondy ešte stále nie je funkčný. Čiže, čiže keď som chcel vyhľadávať nejaké 

informácie, tak som zistil, že vlastne ten informačný systém nefunguje a , a ešte stále vlastne 

prvé projekty pôjdu v tom starom prog...informačnom systéme. No. Čiže ten problém nie je 

v tom, že by, že by Rožňava proste nevyužívala tie možnosti, problém je v tom, že naozaj tie 

výzvy ešte nie sú vyhlásené. A my môžeme pripravovať nejaké projekty, len, len tam je 

problém, že až v okamžiku, keď je vyhlásená výzva tak viete presné pravidlá aké sú. A potom 

sa vlastne ten projekt musí aj tak upraviť, aby, aby proste zapadol do tých pravidiel. Čiže, čiže 

môžeme hovoriť, my si môžeme stanovovať, že chceme to a to a to. Len potom sa môže stať, 

že, že hej ako cyklochodníky to uvediem ako príklad. V programovom období, ešte pôjdem 

viac do hĺbky, 2007-2013 EÚ povedala, že budeme podporovať cyklostrasy, budovanie 

cyklotrás na podporu cestovného ruchu. Čiže v tom čase, keď nejaká obec, alebo nejaký región 

prišiel s tým, že urobím cyklochodník na podporu cestovného ruchu, tak na to mohli dostať 

peniaze. V tom programovom období 2014-2020 EÚ povedala, že budeme podporovať 

cyklochodníky, ale na mobilitu do práce. Čiže keď niekto prišiel, keď my sme chceli prísť 

s tým, že chceme cyklochodník z ja neviem, z Betliara do Rožňavy a do Krásnej Hôrky, lebo 

to podporí cestovný ruch, tak na to by sme nedostali peniaze, lebo EÚ povie, no ale to nie je 

priorita. Teraz je priorita dochádzanie do práce. Môžeme dostať na ten istý cyklochodník 

peniaze, ale musíme to naformulovať tak, že to bude na dochádzanie ľudí z Betliara za prácou 

do, do Rožňavy a z Krásnej Hôrky na dochádzanie za prácou do, do Rožňavy. To hej potom 

akože z toho vyplývajú, môžu nejaké, nejaké problémy pri schvaľovaní. Čiže ako ja som 

predpokladal, že sa to teraz na jar rozbehnú tie, tie žiado... tie výzvy na predkladanie žiadostí 

nenávratných finančných prostriedkov na eurofondy. Keďže na jeseň sú voľby, tak som 

očakával, že, že vláda proste bude robiť maximum pre to, aby tie výzvy sa rozbehli už teraz. 

Ale teda evidentne s tým ministerstvá majú, majú nejaký problém. Takže tie výzvy neviem, 

možnože na jeseň budú, možno v lete budú. Takže, takže hej to ešte si počkáme možno nejaký, 

nejaký rok na to, kým sa rozbehnú nejaké projekty. No a potom samozrejme úspešnosť bude 

závisieť od toho, aké kvalitné projekty dokážeme pripraviť. Takže ja by som bol rád, keby sa 

tie výzvy aj pána primátora splnili, ale ja by som bol taký akože zdržanlivejší. Ale v každom 

prípade akože toto, toto sú tie dôvody prečo to tak nebeží. No a pokiaľ ide o to minulé 

programové obdobie tam, tam vlastne prebieh...akože nejaké, nejaké projekty boli, len, len, len 

to už v podstate sme zachytili to obdobie, keď dobiehali tie projekty. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 
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Ďakujem pekne. Kus sme trošku odbočili, keď ste si všimli. Keď poprosím pána Balázsa, že 

keby náhodou. Neviem, či ku tejto téme môžeme to dať potom. Však dáme to potom na koniec 

do diskusie. Takže tu sme mali prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu Mesta 

Rožňava v roku 2023 a nie plán obnovy. Takže ešte k tomu, keď chcete pán Balázs, lebo ste 

zapnutý. Takže poprosím pána Balázsa odhlásiť. S faktickou nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Nie, nie, nie, prosím odhlásiť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Odhlásiť. Ešte raz odhláste. Dobre. Takže nikto sa nehlási do ďalšej diskusie. 

Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 

prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2023 pre športové 

kluby podľa predloženého návrhu viď prílohu č. 1. Ukladá Zverejniť prerozdelenie finančných 

dotácií na webovom sídle mesta a úradnej tabuli. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 11 Náplň činnosti Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Nech sa páči pán poslanec Dávid. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Ďakujem za slovo. Komisia športu odporúča MZ schváliť túto doplnenú náplň činnosti Komisie 

športu MZ podľa predloženého materiálu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje náplň činnosti Komisie športu Mestského zastupiteľstva 

v Rožňave. Ukladá zverejniť Náplň činnosti Komisie športu Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 12 Náplň činnosti Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej 

politiky 

Otváram diskusiu. Nech sa páči pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem pekne. Komisia kultúry, cestového ruchu a regionálnej politiky odporúča MZ 

v Rožňave schváliť náplň činnosti Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky 

podľa predloženého návrhu. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Náplň činnosti Komisie kultúry, 

cestovného ruchu a regionálnej politiky. Ukladá zverejniť Náplň činnosti Komisie kultúry, 

cestovného ruchu a regionálnej politiky na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 13 Výsledky hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o, za 

rok 2022 

Otváram diskusiu. Uzatváram diskusiu. Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 
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berie na vedomie Výsledky hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o. za rok 2022. Prosím 

hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 14 Návrh prerozdelenia zisku Mestských lesov Rožňava s.r.o.za rok 2022 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No najprv ako člen Dozornej rady chcem povedať, že Dozorná rada navrhuje prerozdeliť zisk 

spoločnosti tak, ako to je vlastne v tom materiály uvedené. To znamená, že 90 tisíc eur sú 

dividendy pre mesto a 3 490 eur je prídel do sociálneho fondu. A finančná komisia s týmto 

súhlasí a teda odporúča MZ schváliť prerozdelenie zisku mestských lesov takýmto spôsobom. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Návrh prerozdelenia zisku Mestských 

lesov Rožňava s.r.o. za rok 2022. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 15 Plán hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o. na rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Chcel by som sa opýtať v podstate predsa len žijeme iný rok v každej oblasti ako bol minulý 

rok. A, a ak dobre viem, vlastne do určitej miery sa prispôsobujú termíny Dozornej rady 

kolegovi Kuhnovi, kedy sa vyskytuje v Rožňave a ten druhý kvartál bol vysúťažený vlastne 

trošku skôr ako je zvykom. Rozdiel, cenový rozdiel medzi prvým a druhým kvartálom 

v podstate na trhu s drevom a je výrazný prepad. Či to nemá vplyv v podstate na, na dajaký 

odbyt, alebo ako odhaduješ pán konateľ v podstate situáciu, alebo ako odhaduješ tento rok, či 

sa podarí tieto výsled...tento návrh vlastne naplniť.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Poprosím zapnúť pána Hudačeka. Pána inžiniera Bohuša Hudačeka áno. 

 

p. Ing. Bohuš Hudaček 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Áno ten druhý kvartál sa javí horší oproti tomu prvému kvartálu. 

Tam prepadu cien došlo pravdepodobne kvôli tomu, že štátne lesy zmenili svoj cenní. A veľa 

subjektov prispôsobuje potom vlastne svoj cenníky, svoje cenníky cenám štátnym lesom. Štátne 

lesy sú rozhodujúcim hráčom na trhu. Oni v podstate dodávajú takmer polovicu dreva na trh. 

A teraz odpoveď na otázku ako nás to poznačí. Áno cítime, že odbyt poklesol. Prispôsobujeme 

sa teraz tomu tým, že presmerovali sme ťažby do predrubných porastov. To znamená, že 

produkujeme hmotu, o ktorú momentálne ešte stále je záujem a to je palivové drevo, ktoré tiež 

síce pokleslo čiastočne, ale ešte nepociťujem až taký, že ľudia stále sa predzásobujú a zásobujú 

palivovým drevom. Čiže sa nám darí pokrývať vlastne odbyt tým, že zodbytujeme drevo 

občanom mesta. Čiže tam hlavne. Nesústredíme sa teraz na rubné ťažby. Jednak aj prišlo letné 

obdobie, kedy dochádza u buka k rýchlemu zapareniu, čomu by sme sa radi vyhli. Lebo 

dochádza k znehodnoteniu drevnej hmoty. A tak isto aj u duba budeme sa snažiť tieto ťažby 

presmerovať až na koniec roka, kedy nedochádza k znehodnoteniu tejto drevnej hmoty. 

A predpokladáme, že v treťom kvartály aj nová súťaž prinesie nové ceny a že už odberatelia, 
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ktorí sa prihlásia do súťaže, ktorú každý štvrťrok organizujeme, tak sa prispôsobia svojimi 

ponukami tomu, aké sú ceny na trhu. Čiže toľko by bolo z mojej strany. Áno a pociťujeme 

mierny pokles, ale stále to ešte vyzerá tak, že by sme mali bezproblémovo plniť plán, ktorý sme 

si tuná naplánovali, lebo aj členovia Dozornej rady aj kto ma pozná vie, že keď ja plánujem, 

tak plánujem vždycky veľmi triezve odhady dávam do týchto plánov. Takže myslím si, že mali 

by sme to splniť. Zatiaľ všetko nasvedčuje tomu, že máme vyrúbané v podstate už takmer 

polovicu drevnej hmoty, ktorú sme mali tento rok vyrúbať a sa nám ju podarilo speňažiť lepšie 

ako, ako je plán. Čiže aj keby došlo v nasledujúcich mesiacoch k nejakému miernemu poklesu 

ešte stále, stále je to to, s čím sme počítali. Takže toľko. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte ja na upozorním, keby náhodou tie prepady boli veľké stačí potom zavolať 

a my stopneme potom tú ťažbu, lebo zbytočne by sme predávali lacno. Tak ako sme robili pred 

3 rokmi. Keď tá cena spadla dole, tak my sme vlastne neťažili 10 500 kubíkov, ale len dajakých 

6 tisíc. Polovičku toho. Čo vlastne sme potom vedeli dobehnúť, keď išla cena hore tak sme 

vlastne vyťažili viacej. Takže ako určite to sledujeme. Ďakujeme za upozornenie. Lebo ako táto 

informácia prišla ku mne teraz od teba pán poslanec. Ale ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Najprv k tomu, k tej poznámke pána Balázsa. Áno Dozorná rada sa zvykne prispôsobovať tomu, 

kedy som v Rožňave. Ale teda v tomto prípade som bol v Rožňave aj 29., 30., a 31. marca, ale 

neviem presne z akého dôvodu to bolo presunuté na, o 2 týždne skôr. Pamätáš sa? A tak sa 

ospravedlňujem, tak to bolo kvôli mne. Dobre. A teda k tomu samotnému materiálu, ktorý 

máme predložený. Dozorná rada odporúča schváliť plán hospodárenia na rok 2023 a finančná 

komisia tiež odporúča MZ schváliť Plán hospodárenia Mestských lesov n rok 2023. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pán kolega Kuhn nehľadajte v tom nič zlé v tej poznámke. Len tak ako povedal pán kolega, že, 

že tie cenníky štátnych lesov, rôzne súťaže, nákupné ceny Slovwoodu Ružomberok, najväčšia 

celulózka na Slovensku, 2,4 milióna kubíkov spotrebuje ročne, tak vlastne prichádzajú až tesne 

pred koncom kvartálu. A tým pádom vlastne je ťažko v podstate keď no ste prvý tak, tak dakedy 

ako v tej súťaži, tak sa môže stať, že sú tie ceny buď nadhodnotené, alebo podhodnotené. Nič 

zlé v tom nehľadajte. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. S faktickou pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Necítim sa dotknutý tou vašou poznámkou. Akože faktom je, že, že teda tie termíny sa snažia 

prispôsobiť mojej účasti. Myslím, že v jednom prípade sa stalo to, že, že som naozaj nevedel 

prísť v takom vhodnom čase a, a konala sa dozorná rada bezo mňa, pretože boli uznášania 

schopní aj v dvojici. Áno boli prípady, keď bola dozorná rada skôr. Vysúťažili sme výborné 

ceny a v priebehu ďalšieho mesiaca došlo k prepadu cien a potom, potom proste bol problém s 

odbytom. Ale to sa môže stať aj keď, keď urobíme 31. marca Dozornú radu a, a vysúťažíme 

ceny a v priebehu týždňa proste dôjde k niečomu, alebo mesiaca a prepadnú sa ceny. A vlastne 
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sme v trhovej ekonomike takže tomuto sa, tomuto sa proste nedá zabrániť. Ale akože ja necítim 

sa urazený vašou poznámkou. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave schvaľuje Plán hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o. na rok 2023. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 16/1 Zmena Etického kódexu voleného predstaviteľa samosprávy mesta 

Rožňava 

Poprosím pani doktorku Katarínu Balázsovú nech sa páči. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo. Pán primátor, vážení páni poslanci, vážení prítomní predkladám na 

schválenie materiál zmenu Etického kódexu voleného predstaviteľa samosprávy mesta 

Rožňava. Schválenie tohto Etického kódexu voleného predstaviteľa mesta Rožňava a Etického 

kódexu zamestnancov mesta Rožňava bol výsledkom projektu mesta Rožňava Transparentné 

mesto, ktoré sme realizovali v roku 2010. Nakoľko v tomto etickom kódexe neboli zahrnutý 

občania ako členovia poradných orgánov komisií navrhujeme, aby sa do tohto etického kódexu 

zapracovali aj títo, tieto subjekty alebo títo občania, aby sa teda tento etický kódex vzťahoval 

aj na nich. Ďalšiu úpravu, ktorú navrhujem je upraviť článok týkajúci sa hodnoty daru, keďže 

toto sa v starom etickom kódexe nenachádzalo. A hneď prvý dar, ktorý mesto dostalo bola jedna 

metla, ktorú evidujeme. Takže v dnešnej dobe už hodnota nech je nejaká určená. Je tam určená 

hodnota nad 100 eur pokiaľ by takýto dar bol mestu daný. Vykonaním týchto úprav môžeme 

dosiahnuť ešte lepšiu úroveň transparentnosti samosprávy, ktorá sa môže prejaviť vlastne aj v 

hodnotení medzi transp...medzi najlepšími samosprávami v rámci Slovenska. Nech sa páči ak 

chcete niečo doplniť, zmeniť je tu na to priestor. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ste si istý, že bez, bez dajakej bližšej konkretizácie tých darov sa členovia dajakých poradných 

orgánov, ktorých je neskutočné množstvo, lebo tých poradných orgánov máme viac majú každý 

svoj dar priznávať? Nechceme to dajak konkretizovať bližšie? Či, či to kto, akou formou sa to 

bude evidovať, aký...lebo... . Či je to nutné toto. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ak môžem upresniť my, vediem evidenciu darov. Okrem tej metly nič iné sa nevedie. Oficiálne 

teda dar. Preto viete aj keď niekto, ja nemám prehľad o tom kto, čo dostáva alebo respektíve 

etický komisár nemá o tom prehľad kto, čo dostáva. A práve preto sme navrhli takúto výšku, 

že na 100 eur hej. To môže byť nejaká fľaša, to môže byť nejaký dezert, ja proste neviem, čo 

dostávajú volení predstavitelia samosprávy. Takže ale ak máte iný návrh, tak môžeme o tom 

rozprávať.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán zástupca ne....s faktickou pán Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Nie, nie. 
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p. primátor Michal Domik 

Jaj. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem za slovo. Ja trošku na dovysvetlenie aj čo sa týka tej výšky daru. Práve to je to 

obmedzenie, ktoré tu nijaké nebolo. A vychádzali sme z toho, že aj v iných samosprávach, resp. 

VÚC, dokonca v parlamente takáto výška je uvedená. Kde sa môže stať, že niekto ja neviem 

dostane pri nejakej návšteve dar, ktorý môže byť v nízkej hodnote, ja neviem tabuľu čokolády 

a tak teraz akým spôsobom s tým teraz ďalej nakladať, že to môže priniesť nejaké, nejaké 

zaujímavé otázky. Čiže z toho dôvodu, že aj v iných samosprávach je toto bežná prax, že sa 

uvádza tá výška, tak preto je tu tiež uvedená výška. Čo sa týka zahrnúť ďalších volených 

predstaviteľov, tu ešte bola debata aj o tom, že či zahrnúť aj funkciu hlavného kontrolóra, ale 

toto sa v pracovnom poriadku už nachádza. Čiže je to tam obsiahnuté. Čiže túto funkciu nebolo 

potrebné zahrnúť do toho a volený predstavitelia z hľadiska, hľadiska toho, že poslanci sme 

tam boli a, a neboli tam ďalší volení funkcionári ako občania, tak tiež sme to tam doplnili. V 

podstate etický kódex a priznávanie darov resp. je skôr na tej morálnej hladine a nie na tom, 

aby sme my tým etickým kódexom vytvorili, vytvorili nejakú normu, že akým spôsobom teraz 

budú prijímať dar. Že úplne do detailov popíšeme nejaké princípy. Je to skôr morálne hľadisko 

každého voleného funkcionára. Samozrejme na tých volených funkcionárov z radov 

obyvateľov, ktorí sú v odborných komisiách prihliadame práve na to, aby bol tento etický kódex 

primerane použitý v ich prípade. To znamená nie v každom jednom prípade, čo sa na nás ako 

poslancov využíva a vzťahuje a hlavne pri výkone tejto verejnej funkcie. Nie vo všeobecnosti 

dary. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Chcete sa prihlásiť? Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu Etického kódexu voleného 

predstaviteľa samosprávy mesta Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 16/2 Správa z kontroly dodržiavania zákona č. 211/2000 Z. z. o 

slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. § 5, 5a, 

5b, povinne zverejňované informácie u organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Rožňava 

Prosím pani kontrolórku. Nech sa páči. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Áno ďakujem za slovo. Táto kontrola bola vykonaná na základe schváleného plánu kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky mesta na I. polrok 2023. Týkala sa zákona č. 211 z roku 2000 Z. 

z. o slobodnom prístupe k informáciám a to konkrétne k povinne zverejňovaným informáciám. 

Prekontrolovali sa webové sídla všetkých organizácií, ktoré sú v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta. V správe máte uvedenú legislatívu, na základe ktorej týmto organizáciám vyplývajú 

povinnosti  zverejňovať na svojom webovom sídle informácie. Boli zistené nedostatky 

u všetkých subjektov. Tieto sa v priebehu kontroly odstraňovali. Boli, boli navrhnuté opatrenia, 

ktoré všetky organizácie akceptovali, alebo odporúčania. A v priebehu kontroly, teda už aj boli 

niektoré odstránené a dostali lehoty na odstránenie zistených nedostatkov. Takže žiadne 

námietky podané neboli proti kontrole. Nech sa páči ak máte nejaké otázky, pripomienky.  

 

p. primátor Michal Domik 
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Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly dodržiavania zákona č. 211/2000 

Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov § 5, 5a, 5b, 

povinne zverejňované informácie u organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava. 

Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči otváram diskusiu páni poslanci. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. 

 

A posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči páni poslanci otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Toto som mal asi predniesť v interpeláciách, ale hádam to nie je až taký problém. 

Chcem sa spýtať koncom, koncom apríla bol veľtrh ITF cestovný ruch. Bolo mesto zastúpené 

prostredníctvom TIK alebo iným spôsobom? Alebo v rámci stánku košického kraja?  

 

p. primátor Michal Domik 

Prezistíme. Dobre? Úprimne povedané nepostrehli sme a určite to prezistíme potom.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ospravedlňujem sa ja som... 

 

p. primátor Michal Domik 

Hej? Uhm dobre. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

...tiež to nejak to nejak... 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán inžinier Ivan Nemčok odpovie. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

...a už sa konalo tak, tak som si to uvedomil. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Vedúci odboru kultúry. Nech sa páči. Prosím zapnúť. 

 

p. Ing. Ivan Nemčok  

Ďakujem za slovo. Pokiaľ mám informácie boli sme zastúpený prostredníctvom TIK cez KSK. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne. Pri schvaľovaní tých finančných dotácií kultúrne organizácie ma napadlo, jak 

som čítal Rožňavské, Rožňavského besedného spolku, že na čo pýtajú, že vydanie zborníka 

prednášok z histórie mesta Rožňava. Chcel by som sa opýtať minulý rok vo februári sa konala 
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jedna konferencia, kde bolo povedaná, že tam odznejúce prednášky budú vydané ako len taktiež 

v jednom zborníku, či sa to realizovalo, lebo sa ma pýtajú, že, že nevideli ešte to.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Poprosím pána Ing. Ivana Nemčoka. 

 

p. Ing. Ivan Nemčok  

Áno máme to v pláne. Nebolo to ešte realizované. Nebol realizovaný tlačený zborník, ale máme 

v pláne, pracujeme na tom, aby to bolo vydané aspoň v elektronickej forme. Komunikujeme so 

zostavovateľkou príspevkov, takže plánujeme to spraviť. Áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. No záverom by som sa ešte raz chcel ospravedlniť občanom 

mesta, Rožňavčanom, ako správne podotkol kolega Dávid za úroveň debaty v bode dotácie. 

Chcem ubezpečiť všetkých občanov nášho mesta, že žiaden z poslancov klubu, poslaneckého 

klubu za Rožňavu nemá žiadne predsudky, nekoná zaujato voči, voči národnostnej menšine 

akejkoľvek v Rožňave a pracujeme v prospech Rožňavčanov a nemáme na očiach žiadne 

klapky národnostného charakteru. Takže ešte raz ospravedlnenie za kolegov Balázsa a Bekeho, 

ktorí tu rozvírili národnostné vášne. Je mi to veľmi ľúto, čo sa tu dnes odohralo takže milí 

Rožňavčania prepáčte. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. 

 

Týmto sme program dnešného MZ vyčerpali. Ďakujem vám všetkým za pozornosť a prajem 

vám všetkým príjemný zvyšok dnešného dňa. Ďakujem pekne. 
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